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Z á p i s n i c a 

 

z XV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

06.05.2021 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobrý deň prajem vážené poslankyne, vážení poslanci. Dovoľte, aby som 

vás privítal na, už v poradí, XV. Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto. 

Poprosím, aby ste sa prezentovali. Z dnešného rokovania sa nám ospravedlnil pán poslanec Kočiš 

a pán poslanec bude meškať, ale sľúbil, že dorazí. Od ostatných zatiaľ nemám iné informácie. Takže, 

prosím, prezentujte sa. Nakoľko je prítomných 8 poslancov, konštatujem, že je prítomná 

nadpolovičná väčšina všetkých poslancov a zastupiteľstvo je uznášania schopné. Teraz si zvolíme 

návrhovú komisiu, ktorej úlohou bude predniesť navrhované uznesenia z dnešného zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva. Poprosím návrhy.  

 

- - - 

Návrhová komisia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz si zvolíme návrhovú komisiu, ktorej úlohou bude predniesť 

navrhované uznesenia z dnešného zasadnutia miestneho zastupiteľstva. Poprosím návrhy. Nech sa 

páči, pani poslankyňa Blaškovičová.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Navrhujem pani kolegyňu poslankyňu 

Hulmečíkovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. A ešte poprosím ďalší návrh. Nech sa páči, pani poslankyňa 

Hulmečíková.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ja opätujem pani poslankyňu Blaškovičovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže poprosím hlasujme o predloženom návrhu.  

 

Hlasovanie č. 1:  za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

   Blaškovičová, Hulmečíková – aklamačne „zdržali sa“ 

   (pozn.: mimo zvukový záznam) 

    

p. Petrovčik, starosta MČ: Oznamujem vám, že návrhová komisia bola schválená a bude pracovať 

v zložení: pani poslankyňa Blaškovičová a pani poslankyňa Hulmečíková. Poprosím, aby ste zaujali 

miesta na to určené. Dobrý deň, vítam našich hostí dnes za Občianske združenie ROVÁS. Tak isto 

vítam pána veliteľa Stanice Stred Mestskej polície p. Mareka Trochu.  

 

- - - 

Určenie overovateľov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže za overovateľov zápisnice určujem pánov poslancov: pána zástupcu 

Ďuricu a pána poslanca Konečného. 
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- - - 

K programu rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz pristúpime k schvaľovaniu programu, ktorý bol zverejnený. Najprv 

budeme hlasovať o bodoch zverejneného programu. Prosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh 

na uznesenie.   

  

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje body zverejneného programu XV. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 2:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže môžeme pristúpiť k ďalšiemu bodu vypustenie alebo zmena poradia 

bodov. Prosím poslancov, aby ste predniesli návrhy na vypustenie alebo zmenu poradia bodov. Treba 

predložiť všetky návrhy a potom následne o nich budeme hlasovať v poradí, v akom boli predložené. 

Takže nech sa páči. Ak sa nikto nehlási, dovoľte, aby som vás informoval, že by som rád navrhol 

stiahnutie bodu č. 3 Žiadosť Spoločnosti priateľov detí detských domovov Úsmev ako dar 

o odsúhlasenie dlhodobého nájmu. Dôvodom je krátko pred zastupiteľstvom nám bol doručený list, 

ktorý vám prečítam: „Späťvzatie žiadosti zo dňa 18.02.2021. Vážený pán starosta mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, milé panie poslankyne, milí páni poslanci Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto. Žiadosťou zo dňa 18.02.2021 sme Vás prosili o pomoci pri skutočnom 

zabraňovaní a predchádzaní bezdomovectva rodín s maloletými deťmi v Starom Meste odsúhlasením 

dlhodobého nájmu bytových častí a bytových priestorov vhodných na dočasné alebo dlhodobé 

bývanie Löfflerovej vily na Kmeťovej ulici v Košiciach. Po včerajšej obhliadke budovy a vytypovaní 

troch potencionálnych bytov na poschodí vily sme identifikovali veľké riziko, najmä pre ženy – 

osamelé matky s maloletými deťmi v predškolskom veku, u ktorých spolunažívanie, najmä s mužmi, 

častokrát cudzími štátnymi príslušníkmi, bude veľmi náročné. Boli by vystavené riziku obťažovania, 

či potencionálnym konfliktom s maloletými deťmi, ktoré ich môžu vyrušovať svojím pohybom po 

objekte, či plačom alebo bežným detským hraním, ktoré umelcov, najmä v staršom veku môže 

vyrušovať. Sú to častokrát ženy, ktoré už boli v živote vystavené násiliu, rôznym patologickým 

a negatívnym javom a zažili ťažké, traumatizujúce situácie. Preto považujeme za nevyhnutné 

preventívne takýmto hrozbám a situáciám zabrániť. Ak by sme mali vilu prenajatú ako celok, táto 

obava sa stáva irelevantnou a projekt by bol pre rodiny bezpečným. Súčasne sme v oblasti zúženia 

našej žiadosti narazili na komplikácie v súvislosti s udelenou akreditáciou Ministerstvom práce, 

sociálnych vecí a rodiny, ktorá nám, podľa zákona o sociálnoprávnej ochrane detí a sociálnej kuratele 

a zákona o sociálnych službách, nedovoľuje poskytovať službu – bývanie so sprevádzaním 

a špecializované sociálne poradenstvo iba vybranej skupine osôb. Je to hrubé porušenie udelenej 

akreditácie, na základe ktorého nám môže byť akreditácia odobraná a naša organizácia by stratila 

status odbornej akreditovanej organizácie a stratila by tak nárok na dotáciu príslušného 

samosprávneho kraja na túto službu – teda na mzdu sprevádzajúceho poradcu, pričom odňatie 

akreditácie by zasiahlo nielen poskytovanie sociálnych služieb a pomoci v košickom regióne, ale aj 

na celom Slovensku. Ďakujeme za všetko vaše úsilie, ktoré ste doposiaľ spolu s nami do tohto 

výnimočného projektu vložili a veríme, že spoločne nájdeme náhradné riešenie pomoci chudobným 

a ohrozeným rodinám s maloletými deťmi v našom meste a osobitne v mestskej časti Košice-Staré 

Mesto, ktoré bude pre rodiny bezpečné. S úctou a veľkou vďakou Radoslav Dráb za Úsmev ako dar. 

Takže na základe tohto späťvzatia žiadosti, tým  pádom stráca bod 3 zmysel, aby sme o ňom dnes 

rokovali. Takže toto je taká vlastne jedna zmena a návrh na vypustenie tohto bodu. Ak nemá nikto 
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ďalšie návrhy, tak poprosím, aby sme hlasovali. Poprosím návrhovú komisiu. V podstate môžeme 

rovno aj hlasovať. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Na základe zaslaného listu žiadateľa 

Spoločnosti priateľov detí z detských domovov Úsmev ako dar o stiahnutie svojho návrhu 

a späťvzatie žiadosti zo dňa 18.02.2021 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

vypúšťa zo svojho programu bod č. 3.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 3:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa:1, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Budeme pokračovať teraz vlastne ďalším krokom, a to je návrh na 

doplnenie bodov programu. Nech sa páči, prosím poslancov o doplňujúce návrhy. Pani poslankyňa 

Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Vážené kolegyne, kolegovia, navrhujem do 

dnešného rokovania doplniť bod č. 17.1 s názvom: Konanie vo veci ochrany verejného záujmu 

a zamedzenia rozporu záujmov. Základnú informáciu k tomuto bodu som vám všetkým zaslala. 

Prosím, aby sme to zaradili do programu a aby sme mohli túto tému prerokovať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujme, prosím. 

 

Hlasovanie č. 4:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže program máme schválený, môžeme pristúpiť bodu č. 1.  

 

- - - 

 

Bod č. 1 

Správa o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred za obdobie od 1.1.2021 do 31.3.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dovoľte, aby som ešte raz privítal pána Mgr. Mareka Trochu. V podstate 

správa je uvedená v materiáloch, o činnosti mestskej polície. Myslím si, že každý si to preštudoval. 

Takže ja by som dal slovo rovno pánovi Trochovi a poprosím rovno, keď máte nejaké otázky. Myslím 

si, že takto bude najlepšie. Nech sa páči, otváram tým pádom rovno diskusiu. Pani poslankyňa 

Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ja budem mať asi dve otázky na pána náčelníka. My sme na 

komisiu dostali ešte materiál, ktorý hovoril o tom, že sa robili kontroly, 21.3. to bolo. Tam boli 

vypichnuté len Masarykova a Kuzmányho sídlisko. Tak sa pýtam, že či sa menej chodilo do iných 

častí mestskej časti, či len na tieto dve lokality sa dohliadalo? To by som mala ako prvú otázku. 

A druhú mám na vás, pán náčelník, dopyt, alebo prosbu skôr. Tým, že sa nám oteplilo, tak 

bezdomovci nám vyšli ulíc. Spia na zastávkach MHD, kde aj vykonávajú potrebu, takže by som 

poprosila, aby sa tie zastávky MHD kontrolovali vo večerných hodinách. Večerných a nočných 

hodinách. Potom ďalšia lokalita je na Jakobyho, kde pod schodmi prespávajú bezdomovci. To je 

druhá. A trenia, na Štefánikovej. Tam sa už upratovalo pred, asi mesiac a pol, a opäť sa to tam šuchoce 

a sa prespáva v kríkoch. Ak by bolo potrebné nejaké opatrenia, tak treba dať vedieť mestskej časti, 

aby sa urobili. Takže toľko z mojej strany.  

 



4 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Chcete zareagovať pán Trocha? Môžeme potom. Keby ste si 

zapisoval a by sme potom dali naraz priestor. Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne za slovo. Dobrý deň pán náčelník. Ja mám takúto 

prosbu. Riešili sme spolu s vami, aj so štátnou políciou roky rokúce problém predaja drog, narkotík 

a iných psychotropných látok na ulici Stará baštová. Ten dotyčný pán bol odsúdený a nejaký čas 

strávil vo väzbe. Ten dotyčný pán je zrejme od pred Vianoc opäť doma. A presne tak, ako vravela 

kolegyňa, sú teplé dni a za pár dní, čo sa motám po ulici, lebo chodím do divadla, opäť sú tam títo 

ľudia, ktorým predáva tento pán. Na vlastne oči som videla, ako mu zvonia pri dverách, vychádza za 

nimi. Čakajú ho síce obďaleč, nie priamo už pred jeho bránou, ale znova sa nám spustil ten kolotoč, 

ktorý tam predtým bol. Neviem, či je pustený na podmienku, či si odsedel všetko, čo mal. Chcem sa 

spýtať. Na môj podnet, pred pár rokmi, tam bola inštalovaná kamera, na rohu obytného domu na 

Starej baštovej. Z tej kamery určite, ak teda je funkčná, to je moja otázka ďalšia, vidno aj do podchodu 

smerom na Hrnčiarsku a vidno aj na koniec Starej baštovej, kde sa títo ľudia zdržiavajú a zgrupujú, 

a je evidentné, že dostali pokyny, aby sa tam zdržiavali čo najmenej. Ale poprosím vás, aby ste sa 

teda pozreli do tej kamery, lebo je to aj v priebehu dňa, aj v priebehu večera. Bola by som veľmi 

nerada, keby naša spoločná snaha za tie roky bola úplne zbytočná a vrátilo sa všetko do starých koľají, 

lebo je to naozaj neznesiteľné. A priznám sa, že mi moja dcéra povedala, že nech sa neopovážim ísť 

so psom večer sama na tú stranu ulice, pretože tento pán to o mne vie. Takže poprosila by som vás 

o nejaký zvýšený dozor a dohliadnutie do tých kamier, nech sa fakt nevrátime tam, kde sme boli. 

Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán zástupca Ďurica. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Dobrý deň. Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ak dovolíte, tak isto 

nadviažem na slová pani poslankyne. Som obyvateľ Štefánikovej ulice a vo večerných hodinách, keď 

idem od Jakabovho paláca domov, vnímam, že tieto grupy sa zgrupujú v podchodoch. To znamená 

v podchodoch, ktoré vyúsťujú zo Štefánikovej na Starú baštovú. To sú podchody tmavé, chýbajú tam 

svetlá. Už aj miestny úrad, bavili sme sa o tom na úrovni aj úradu pána starostu. Bolo by dobré 

zabezpečiť osvetlenie týchto podchodov. Tieto grupy stoja pod kamerou, ktorá na nich nevidí. Jeden 

vždy stojí na chodníku a sleduje, či nejaké auto nevyjde z mestskej polície od Jakabovho paláca, to 

znamená z Mlynskej. Akonáhle spozoruje jeden, hlási ostatným. Utekajú buď smerom do parku, 

alebo utekajú smerom na Starú baštovú a Hrnčiarsku. Čiže, chcel by som vás poprosiť o také 

dôraznejšie kontroly týchto podchodov, ktoré sú tmavé, temné. A vlastne žije tam strašne veľa rodín 

s deťmi, boja sa chodiť večer von. To je taký prvý dotaz, aj prosba. A druhá vec. Veľmi oceňujem 

počet kontrol vykonaných na Masarykovej ulici. Vyšlo mi to, že 3 krát denne. Tých kontrol bolo 291 

za 3 mesiace, čiže 3 krát denne. Ale priznám sa, viem, že sme na to legislatívne krátki, ale úplne 

nechápem. Ako je možné, že pri takom počte kontrol nám pribúda počet týchto prostitujúcich. 

Samozrejme sa oteplilo, ľudia chodia behať, venčiť psov a týchto dám nám tam proste pribúda 

každým dňom a stoja tam od tretej, už keď deti vlastne idú vlastne z družiny. Čiže vôbec sa 

nezdráhajú nejako až vo večerných hodinách, ale pekne celé poobedie. Tak nejakou fintou na to ísť. 

Proste buď ich ešte viacej kontrolovať a ich vyslovene obťažovať s tými kontrolami, lebo 3 krát denne 

evidentne asi nestačí na to? To sme na to fakt legislatívne krátki. Len ich treba vyslovene obťažovať, 

lebo každú takúto jednu slečnu stráží niekto v aute, kto tam sedí celý deň na tom parkovisku. Hej? 

A tých slečien je tam niekoľko, a tých áut, kde sedia títo pasáci, je tam takisto niekoľko. Ďakujem 

pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Dobrý deň všetkým. Nadviažem 

na pána zástupcu, pána Ďuricu, a je to aj s tým spoločné, čo hovorila kolegyňa, pani Hulmečíková. 

On hovoril o Masarykovej a pani kolegyňa spomínala, že sme dostali aj správu, kde boli spomínané 

explicitne kontroly na Kuzmányho sídlisku. Tak by som sa vás chcel opýtať. Na základe vlastne čoho 

boli tieto lokality vytypované? A v súvislosti s týmto by som chcel dať do pozornosti uznesenie 

miestneho zastupiteľstva zo 17.12.2019, kedy sme odporučili starostovi prizývať na pracovné 

stretnutia so zástupcami mestských podnikov, mestskej polície, policajného zboru, Magistrátu mesta 

Košice, plavárne, materských škôl, stavebného bytového družstva poslancov mestskej časti Košice-

Staré Mesto s oznámením termínu stretnutia minimálne 3 dni vopred. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Dobrý deň prajem. Ďakujem za slovo. Moja otázka je vlastne na Ľubku, 

že teda ma to ako negatívne zaujalo, táto tvoja informácia. A keď máš teda o tom správy. To išlo 

o tvrdé drogy, alebo sa bavíme o marihuane, alebo o čo konkrétne? Tvrdé? (pozn.: diskusia mimo 

záznam). 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Takže nech sa páči, máte slovo pán veliteľ. 

 

p. Trocha, veliteľ stanice MsP Košice-Stred: Dobrý deň všetkým. Ďakujem pekne za otázky. Dúfam, 

že som si zapísal všetky. Ak náhodou by som niečo prešiel, tak poprosím ma zastavte, alebo mi to 

potom pripomeňte. Tak začnem, prečo Kuzmányho, prečo Masarykova? My vykonávame v podstate 

kontroly priebežne v celej mestskej časti, ale v rámci spolupráce s mestskou častou. Niekto to nazve, 

že starosta a podobne, ale je to vlastne podnet mestskej časti, ako prijímame podnety rôznych 

občanov, alebo inštitúcií, tak vykonávame kontroly tam, kde vlastne sú požiadavky a kde zhodnotíme. 

Čo sa týka Kuzmányho, je to vlastne v našej mestskej časti najosídlenejšia časť. To znamená, že aj 

v rámci nejakej významovosti, pričom nechcem nejakých obyvateľov označiť za druhoradých, ale 

tých ľudí je tam viac a tým pádom je tam aj viac problémov, ako niekde, poviem, kde je nejaká menšia 

radová výstavba a podobne. Nevykonávame len tam. Robíme kontroly aj na Slovenskej jednoty 

a všade možne inde, centrum mesta nevynímajúc, kde máme množstvo rôznych oznamov a rôznej 

problematiky. Od dopravnej, cez bezpečnostnú, preventívnu a podobne. Čo sa týka tých zastávok 

MHD a tých bezdomovcov. Áno, oteplením vlastne sa nám viac títo ľudia sťahujú do centra mesta. 

Je to vlastne aj, tak ako som aj v minulosti hovoril o tom, že dôvod, prečo vlastne prichádzajú aj 

z iných mestských častí, lebo z okolia do mesta je ten, že v meste sa, a zvlášť na Hlavnej a podobne, 

sa cítia vlastne títo ľudia bezpečne. Sú tam kamery, nie sú niekde dislokovaní, kde vlastne nie je tam 

dohľad ľudí a kde vlastne môžu, poviem to tak, prísť k nejakému úrazu, alebo sa im môže niečo 

fyzicky stať. Robíme kontroly MHD, robíme kontroly aj  na iné veci. Čiže zaradíme vlastne aj nočné 

kontroly na zastávky v rámci našej kapacitných možností. Problém, ktorý tam nastáva, že vlastne my 

týchto ľudí... Poviem tak, že vlastne, jemne povedané, ich vytláčame z centra mesta. Čiže otázne je, 

že kam až ich vytlačiť? Lebo nie je problémom ich na nejaký čas vlastne, pokiaľ sa niečoho dopúšťa. 

To chcem upozorniť. To znamená, pokiaľ znečisťuje verejnoprospešné zariadenie, ktorým vlastne 

zastávka MHD je. Tak vtedy je na to vlastne aj zákonný dôvod. Pokiaľ ten človek tam sedí a ničoho 

sa nedopúšťa, tak vlastne časť verejnosti práve naopak. Stretávame sa s tým, že sa postavia vlastne 

na stranu, že čo mu robíme? Prečo ho tam nenecháme? Čiže nie je to ani úplne také jednoduché 

a ľahké. Hej? Tak tých záujmov je viac. Ale budeme robiť tie kontroly. Čo sa týka tej Starej baštovej, 

pani Blaškovičová, zistím, v akom stave to je. Priznám sa, že áno, bavili sme sa o tom aj už dva roky, 

tri naspäť to bolo. Zistím, či vlastne tá kamera, aký má dohľad. Ak budete súhlasiť s kolegom zo 

štátnej polície by sme sa mohli spoločne stretnúť a povedať si, aké sú možnosti. Ďalej tu máme. 

Štefánikova ulica – pochody. Momentálne pracujeme, na základe aj spolupráce s mestskou časťou, 

na vytypovaní miest, kde by bolo vhodné doplniť osvetlenie, takže by sme tam zaradili aj tieto miesta. 
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Pokiaľ aj potom mestská časť osloví dopravný podnik, ktorý má na starosti osvetlenie, že či sú tam 

nejaké prípojné body a či by sa to dalo celé na svietiť. Tam, tak ako v iných prípadoch, aj tu je veľmi 

dôležité. Nieže by som chcel prenášať tú zodpovednosť na občanov, ale keď idete po tej Štefánikovej 

a vidíte, treba 159 zavolať. Hej? Lebo sami ste povedali, že my ich vytlačíme z centra mesta, resp. sa 

o to snažíme, také tie „živly“, ak to tak poviem. No a oni zase hľadajú tie miesta čo najbližšie, kde sa 

môžu potom stretávať. Zvlášť v tejto dobe, akú momentálne prežívame, tú covidovú, alebo ako to  

nazveme. Tá túžba stretávať sa, tých mladých, či už ako ich nazveme, aj tých rôznych „týpkov“, tak 

je vlastne veľká. Masarykova, tam áno, vykonali sme tam množstvo kontrol na tie prostitútky. Čo 

nám vtedy dosť pomohlo, to tu musím povedať nahlas, boli tie opatrenia v rámci protipandemických 

opatrení. Čiže vlastne tam sme mali taký zákonný dôvod na to, aby sme pri kontrole sa ich pýtali, že 

čo tu robia, keď je zákaz vychádzania, atď. Toto momentálne nám odpadá, čiže je to až po 21.00 hod. 

a bude sa to postupne uvoľňovať. Preto vlastne aj to, čo momentálne sa deje a čo z vášho pohľadu 

vyzerá, že vlastne tých kontrol je veľa, ale sa nám tam neustále objavujú, tak zasa, bohužiaľ, sa 

vraciame do toho stavu, kedy tá prítomnosť vlastne tých žien tam je. Oni tam aj ostávajú. A poviem 

pravdu, že vlastne, nebudem sa tu na nič hrať, je problém ich zákonným spôsobom odtiaľ dostať. My 

sme už aj, ja som tu spomenul v tom materiáli aj ten jeden poznatok, ktorý sme mali. To bolo vlastne 

od Miloša Timka. Vtedy online sme si písali, nejaké auto. Túto informáciu sme posunuli vlastne aj 

policajnému zboru. Môžem sa spýtať, čo s tým urobili. S tým, že tam nejaké auto ich stráži, atď. Ale 

väčšinou to oni tak sami spätne, nejaká spätná väzba tam nie je automaticky. To by bolo asi všetko 

ku otázkam. Poprosím, ak som niečo zabudol, tak ešte ma oslovte.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Nezabudol ste. Odpovedal ste na 

všetky položené otázky. Tu by som skôr len doplnil, že ako zástupca Kuzmányho sídliska kvitujem 

častejšie kontroly na spomínanom sídlisku. Aj na základe rozhovorov s príslušníkmi, nesmie táto 

kontrola byť natoľko intenzívna, že by bolo zanedbávané centrum. Samozrejme, ten názor môže byť 

u každého subjektívny. A vy, ako ste tam šéf, ako to nazvime, aby ste našli to optimálne rozloženie. 

Mám tu podnety z Hlavnej ulice, kde sa nám v poslednej dobe veľmi rozmohli cyklisti, ktorí 30-ou, 

40-ou ohrozujú naozaj chodcov. Tam by som šiel do prevencie, z môjho pohľadu. A tak isto mám 

podnety od majiteľov, teda prevádzkovateľov železničnej stanice, kde pred vstupom sa zgrupujú živly 

a v tesnej blízkosti. Čiže nie už na ich území, ale 10 – 15 metrov od stanice, kde sú nevhodne z roku 

2011, keď boli majstrovstvá sveta, umiestnené železné lavičky. Aj tam je zrejme potrebné vykonávať 

činnosť. No ale takto by sme vás vedeli zahltiť a vy sám dobre viete, že ste obmedzovaný kapacitami 

a počtom príslušníkov. Čiže jednoducho by som to vedel asi takto uzavrieť, že my by sme tých 

podnetov vám vedeli dať aj 50, ale vy na jednej zmene máte 12 alebo, ja neviem, 8 policajtov. Čiže 

my to zrejme musíme chápať a na úrovni mestského zastupiteľstva pretláčať navyšovanie počtu 

policajtov v centre.  

 

p. Trocha, veliteľ stanice MsP Košice-Stred: Ak môžem k tomu sa vyjadriť. Ako ste spomínali, ten 

počet je obmedzený. Ale píšte mailom to, čo vlastne vy požadujete. Ja nemám problém odpísať, do 

akej miery sme schopní, nie sme schopní. Robíme vlastne väčšinou aj takúto kontrolnú činnosť, alebo 

to, čo vlastne je, aké sú požiadavky. Robíme vždy na nejakom časovom úseku. Hej? Povedzme 

týždeň, dva, 10 dní. Vyhodnotíme. Tak ako som spomínal aj na minulom zastupiteľstve, vieme sa 

dohodnúť. V prípade, žeby to naozaj bol záujem a boli by sme silami schopní to robiť. Môžeme robiť 

aj mesiac nejakú kontrolu, ale musí to byť niečo, na čom sa vlastne dohodneme a nejaký konsenzus. 

Čo sa týka toho cyklochodníka, zaznamenali sme vlastne aj maily. Či už to boli od pána Chreňa z tejto 

koalície. On tam písal. Chcem povedať vlastne to, že nedávna alebo posledná úprava cestného zákona, 

ktorá bola, tak tam sú aj nejaké zmeny. Ale tak, ako som aj spomínal, minule som sa o tom s niekým 

bavil, že vlastne to, čo my máme v meste, tak vlastne nie je cyklochodník, ktorý vlastne je v rámci, 
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nie je označený v zmysle zákona. My ho považujeme za cyklochodník, lebo je nejako farebne 

oddelený a je určený. Ale treba mať na zreteli na druhej strane to, že definícia pešej zóny, akú máme, 

je taká, že pešiu zónu využívajú chodci v celej šírke. Čiže ona vlastne nezakazuje chodcom vstupovať 

aj na cyklochodník. A práve naopak, prikazuje užívateľom, ktorými sú používatelia bicyklov, aby 

vlastne znížili rýchlosť a aby vlastne jazdili s ohľadom na chodcov. Ak by sme mali cyklochodník 

v zmysle zákona, tak by bol taký ako smerom na, v Čermeli, čo je označený vodorovne, aj zvisle. Ale 

pokiaľ viem, boli s tým problémy a ÚHA s tým nesúhlasí, aby tu bol taký riadny cyklochodník, alebo 

nejaký združený chodník.   

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pán zástupca starostu Ďurica, nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Áno, s tou cyklo problematikou absolútne súhlasím. Žiaľbohu, 

napriek tomu, že som fanúšik cyklistiky a sám rád bicyklujem, tak často práve tí cyklisti nechápu tú 

pointu tej Hlavnej ulice a uzurpujú si to právo. A ešte sú, poviem pravdu, nepríjemní na chodcov 

a rodiny s deťmi, ako si dovolia deti nestrážiť na tom chodníku. Samozrejme, všetci vieme, preto 

kočíky chodia po asfalte, a nie po dlažbe, lebo je to komfortnejšie. Čiže možno aj takou nejakou 

osvetou, aj v médiách, možno naučiť tých cyklistov, že keď vchádzajú na Hlavnú, tak to nie je 

cyklochodník. Hej? To je taká jedna pointa. A ešte druhá pointa. Ako ste pán Trocha spomínali, že 

samozrejme, keď dostanete nejaký podnet, tak veľmi promptne reagujete, čo oceňujem, lebo naozaj 

to môžem potvrdiť, že keď občan dá podnet, či už ide podnet cez mestskú časť, alebo priamo vám, 

tak naozaj ten prvý týždeň to všetko funguje, robia sa opatrenia. Čo len chcem, na čo dať dôraz, že 

možnože trošku aj kontinuálnejšie, tak preventívne, keď nejaký podnet dostanete, opäť aj o dva 

týždne to skontrolovať. Nielen to nechať plávať. Lebo napríklad bol podnet Kováčska, odbočka na 

Zvonársku ulicu. Tam máme, kde bola socha koňa, tak tam máme zvon. Teraz máme zvon, ktorý je 

poistený a okolo toho zvona parkujú všetky autá Bistro, Bolt, atď. Proste, urobili si z toho nové 

parkovisko, aby mali dobrú pešiu dostupnosť tí kuriéri do tých reštaurácií, ktorí sú na Zvonárskej. 

Ale je tam totálne zničená dlažba. Majitelia tam majú prevádzky. Tie autá im tam rovno parkujú pred 

vchodom do obchodu, že nevedia sa ani zákazníci vôbec dostať do tej predajne. Je tam predajňa 

detského tovaru napríklad. Čiže trošku tak, že keď urobíte tú preventívnu akciu na týždeň, tú osvetu, 

tak aj opäť ísť o mesiac skontrolovať ten stav a nenechať to len tak plávať. To je len taká moja prosba.  

 

p. Trocha, veliteľ stanice MsP Košice-Stred: Áno, ďakujem za poznámku. Konkrétne, momentálne 

už druhý týždeň robíme znova tú Orliu. Áno, súhlasím. Skôr ide o to nastavenie, ako vravíte vlastne, 

aby... Lebo hovorím, že robíme ten týždeň, dva, asi nejakú tú vzorku, vyhodnotíme to, či sa to zlepšilo, 

či nie. Väčšinou, ako viete, sa to zlepší, lebo tá činnosť, pokiaľ tam je tá represívna, preventívna, tak 

to funguje. Ide len o to, nájsť tú správnu formu a ten čas, že kedy znova urobiť. Budeme sa snažiť 

o to, aby to bolo lepšie, aj v rámci tých úloh. Tých máme, tohto roku mám zaznamenaných vyše 90 

úloh, ktoré takto robíme. Čiže skúsime to tak, ako ste navrhli, že takýmto spôsobom, že znova 

preventívne prejsť si to, aký bude výsledok.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu na uznesenie.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie berie na vedomie Správu o činnosti stanice Mestskej polície 

Košice Stred za obdobie od 1.1.2021 do 31.3.2021 v  predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 5: za: 11, proti:0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším bodom rokovania je bod č. 2.  

 

- - - 

 

Bod č. 2 

Žiadosť Občianskeho združenia ROVÁS o odkúpenie budovy na Kmeťovej ul. č. 34 – 

informácia 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže je to v podstate informatívny bod. Na jednotlivých komisiách myslím 

si, že aj bolo dosť o tom už prediskutované a zodpovedané veľa otázok. Takže ja by som tak isto 

otvoril rovno diskusiu. Najprv otvorme diskusiu, aj keď sú otázky, lebo myslím si, že už predstavovať 

sa naši hostia nemusia. Na komisiách vlastne už sa predstavili dôsledne. Čiže teraz ešte keď vznikli 

ďalšie otázky. Nech sa páči pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne, pán starosta. Áno, v predloženom znení a na základe 

materiálov, ktoré sú v danej chvíli na stole, a ktoré boli doteraz doručené mestskej časti, tak sa jedná 

o informáciu. Samozrejme, v prípade iných okolností, alebo na základe záverov z dnešného 

rokovania, mohla by byť, teraz hovorím teoreticky, na základe pozmeňovacieho návrhu, aj 

odsúhlasený zámer, ktorý by stotožnil sa s týmto návrhom, poprípade miestne zastupiteľstvo vie 

vyzvať žiadateľa na vypracovanie súdnoznaleckého posudku. Ale na túto chvíľu by som bol na toľko 

korektný, aby sme ich nezaväzovali, alebo nevyzývali k produkcii výdavkov, ktoré by nemuseli byť 

pre ich združenie efektívne vynaložené, a dobre by bolo, poprípade si dať aj nejaké poslanecké 

kolečko, aby samozrejme v prípade záujmu ostatných poslancov, aby sme sa tu vôbec vedeli baviť, 

a teda, aby sme vedeli, na čom sme. Na predchádzajúcej komisii, ktorá končila iba pred malou 

chvíľou, sme hovorili so zástupcami, ktorí sú aj dnes prítomní a dovoľte mi, po ukončení môjho 

vstupu, dať im slovo. Kde sme sa zaoberali rôznymi situáciami a faktom je, o čom svedčí aj správa 

hlavného kontrolóra našej mestskej časti. Faktom je preukázateľným to, že počas nájmu vznikol zo 

strany mestskej časti v tejto budove konkrétnej, investičný dlh v hodnote niekoľko desiatok tisíc eur. 

Čiže cítia sa byť, na základe toho, aj ako nám prezentovali ako v pozícii ohrozeného. A v podstate 

ako keby nemali strechu nad hlavou tým, že kedykoľvek miestne zastupiteľstvo uznesením im vie, 

na základe trojmesačnej výpovednej lehoty, ukončiť nájom. Čiže netvrdím, že dnes, ale myslím, že 

do budúcna, ak by sme sa nevydali cestou predaja, a chceli by sme tomuto dlhoročnému nájomcovi 

nejako pomôcť. Tak či už formou toho, že mestská časť by sa zapojila ako žiadateľ do rôznych výziev 

a hľadania externých zdrojov financovania. Nakoľko všetci uznáme, že budova nie je v stave, by som 

povedal, až v schopnom užívania. Alebo by sme im mohli vyjsť v ústrety tým, žeby sme im dali 

dlhodobý nájom na dobu určitú a vedeli by sa, na základe tejto klauzuly, zapájať do výziev, 

ministerstiev a hľadania externých zdrojov financovania. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu. Poprosím návrhovú komisiu. 

Nech sa páči pán poslanec Konečný, procedurálny. Pardón, Djordjevič. Na tabuli vidím pána 

Konečného, takže nech sa páči. A teraz sa objavil procedurálny. Nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Procedurálny návrh: Ďakujem pekne, pán starosta. Tak slabšie tú zelenú 

vidieť. Dal som procedurálny návrh, nakoľko ste nereflektoval v súlade s dobrými mravmi, na moju 

výzvu, aby dostali slovo zástupcovia občianskeho združenia. Tak takýmto procedurálnym návrhom 

dávam hlasovať o tom, aby v rámci diskusie vystúpili.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 6:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 2, nehlasovalo: 0 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Takže nasleduje pán poslanec Konečný.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja som si prečítal teda ten list, ktorý sme dostali od občianskeho 

združenia. Zaujal ma jeden teda odstavec, z ktorého by som si dovolil zacitovať: „V rámci tejto 

dohody sa otvárajú možnosti rôznych foriem spolupráce a realizácie nových aktivít, výmenných 

pobytov študentov, ako aj vytvorenie lokálnej umeleckej dielne a konzultačno-vzdelávacieho 

strediska, ktoré by organizačne a personálne zabezpečovalo naše združenie. Realizácia týchto 

zámerov si vyžaduje niektoré stavebno-technické a organizačné zmeny v objekte, k čomu je vhodné 

byť vlastníkom budovy. Zaujalo ma to slovné spojenie stavebno-technické a organizačné zmeny. Ja 

by som chcel pripomenúť, že Občianske združenie ROVÁS je nájomcom tejto budovy, ktorej sme 

my vlastníkom. A akákoľvek stavebno-technická, alebo iné úpravy v objekte, je potrebné 

konzultovať s vlastníkom budovy a mať písomný súhlas vlastníka budovy na takéto stavebno-

technické a organizačné zmeny. Takže, ak by k niečomu takému malo dôjsť, tak aby sme si tu 

vysvetlili pozície hneď na začiatku, aby teda nedošlo potom k nejakým nedorozumeniam, alebo 

k nejakým takýmto aktivitám zo strany občianskeho združenia. Čiže toľko k tomuto listu. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djorjdevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne, pán starosta. Budem reagovať na 

kolegu poslanca Konečného. Vážený pán poslanec, čítajte s porozumením. Ako ste sám prečítal, asi 

je potrebné ešte raz: „Realizácia týchto zámerov si vyžaduje niektoré stavebno-technické, 

organizačné zmeny v objekte, k čomu je vhodné byť vlastníkom budovy.“ Byť vlastníkom budovy. 

Čiže to znamená, nežiadajú ich teraz. Čiže vaša otázka možno je vhodná, alebo zmyselná, avšak 

v predmetnej situácii irelevantná.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán poslanec Konečný.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Reagujem len na to, aby nedošlo k tomu, že budú v budove prebiehať 

dispozičné zmeny, ktorých sme boli svedkami počas minulých rokov, keďže sa tu naznačuje, že budú 

potrebovať stavebno-technické úpravy a organizačné zmeny. Čiže, aby sme si vysvetlili tú situáciu. 

Bez písomného dovolenia mestskej časti, ako vlastníka, nemôže nájomca robiť žiadne zmeny 

v budove.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: S faktickou pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne, pán starosta. Podľa mojich 

vedomosti, všetky stavebno-technické úpravy boli robené v súlade s uznesením Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Ak sa mýlim, skúsenejší kolegovia, alebo pán 

kontrolór, nech ma opravia. Takže rovnako, ako v predchádzajúcom prípade, hovoríme iba 

hypoteticky.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem veľmi pekne. Vážené kolegyne, kolegovia, ja som si 

vypočula pánov z občianskeho združenia aj na komisii kultúry, aj som teda čítala túto žiadosť. Aj ma 

zaskočilo trošku, že tá žiadosť Úsmevu ako dar je stiahnutá. Ale tým pádom máme na stole jeden 

projekt, alebo jednu žiadosť, ku ktorej, prepáčte, ja si myslím, žeby sme sa mali vyjadriť. Nemali by 

sme sa tváriť, že to tu nie je a že to status quo, aké teraz existuje, že ho nebudeme riešiť. Minimálne 

by sme mali našim priateľom, podnájomníkom dať nejaký výstup z toho nášho stretnutia. Nie, že 

teraz si ich vypočujeme a oni odídu, a vôbec nič sa nedeje. Obrátili sa na nás kvôli tomu, lebo majú 
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možnosť získať finančné prostriedky, majú možnosť zainvestovať, majú možnosť zlepšiť prostredie, 

skultúrniť. Ak teda počítame s tým, že tam zostanú, tak asi by sme sa nejakým spôsobom k tomu mali 

postaviť, alebo im povedať.  Priatelia, bolo dosť, nepočítame s vami, ešte sa trápte rok alebo dva, 

tým, že neviete kedy dostanete výpoveď z nájmu a hľadajte si nejaké externé zdroje potom, alebo si 

hľadajte inú budovu. Nemyslím si, že sa zachovávame k nim správne, že toto zoberieme na vedomie 

a nič sa nedeje. Nejaký postoj by sme asi mohli vyjadriť, lebo majú možnosť získať financie a určite 

to chcú urobiť preto, aby zlepšili tú svoju prácu. Takže ja by som bola minimálne za to, aby keď sa 

nebudeme baviť o predaji. Ja som im povedala, že ja určite za predaj ruku nezdvihnem, ale že asi 

porozmýšľať, či im naozaj nepomôžeme v tom, že im poskytneme nejaký dlhodobejší nájom, že 

podpíšeme s nimi zmluvu, kde budú úplne jasne stanovené podmienky, za akých a všetko tu, čo oni 

ponúkajú, by muselo byť taxatívne vymenované, akým spôsobom na tom bude participovať mestská 

časť, alebo nejaké naše krúžky, organizácie, atď. Ale že je dosť nefér tváriť sa, že tu táto žiadosť nie 

je, vezmeme ju na vedomie a skončili sme. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Hanesz. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Vážené dámy, vážení páni, kolegovia, hostia, ja som trošku chcel začať 

inak, lebo najprv, keď som s udivením počul, že pán Konečný nejakým spôsobom odklonil trošku tú 

diskusiu na to, že tam budú dispozičné zmeny. Ale vrátili sme sa k meritu veci, takže na to už ani 

nebudem reagovať. Ja tiež mám taký pocit, ako pani Blaškovičová, že máme tu partnera, ktorý 10 

rokov, už viac ako 10 rokov tú budovu využíva nejakým spôsobom. Máme aj taký pocit zároveň, že 

tá budova, osud tej budovy trošku je ako keby na mŕtvom bode. Lebo naša mestská časť sa nerozhodla 

zobrať to do rúk, neobnovila ju, nemá program kultúrny, žiadny v podstate, lebo predpokladá, že 

nájomca to kultúrne prostredie zabezpečuje. Ale zároveň má len na tri mesiace tú zmluvu. Čiže nie 

je to akože dlhodobé riešenie. Lebo, keď ten nájomca sa cíti byť v nejakom bezpečí a chce tam urobiť 

rozvoj, tak v tom prípade potrebuje väčšiu istotu. To, že sa rozhodli, alebo dokázali ako nejakým 

spôsobom zohnať zdroje na odkúpenie, to práve z toho mŕtveho bodu by posunulo nejakým spôsobom 

túto situáciu. Takže naozaj, na finančnej komisii my sme zobrali na vedomie túto žiadosť a zároveň 

sme im navrhli, aby sa vypracoval nový znalecký posudok s tým, že poznáme, v akom stave 

technickom tá budova je, resp. rok aj pol staré informácie máme. Ak došlo k zmene, však rok aj pol 

je nejaká doba, mohli tam vzniknúť samozrejme aj nejaké statické problémy, alebo naopak. Mohlo 

sa to ešte aj viac zhodnotiť. To ja neviem posúdiť, ale sotva sa to mohlo zhodnotiť, keď sme to tej 

budovy v podstate neinvestovali. To jedine, že by oni nejako dobrovoľne vynovili určité časti, ktoré 

v tej dobe, pred rokom aj pol, boli v určitom stave. Takže tak sme skončili. Zobrať na vedomie, 

doplniť informáciu a čakáme v podstate na ponuku. Cenovú ponuku, za ktorú by vlastne boli schopní, 

alebo navrhujú to odkúpiť. Na tom bode sme skončili. A preto som myslel, že na tomto dnešnom 

rokovaní, keď nechceme práve z toho titulu, že nemáme dostatok informácií o konkrétnej cenovej 

ponuke, tak berme na vedomie. Ale keď sa rozhodne, že aj to nám stačí, čo teraz poznáme, že tá 

budova pred rokom aj pol stála 554 000, podľa znaleckého posudku. Budova plus pozemok. Ak vieme 

sa rozhodnúť, že nechceme už sa starať o tú budovu a vidíme v tej ponuke ako nejakú perspektívu, 

tak môžeme o tom hlasovať dnes. Ja nie som proti. Kľudne môžeme o tom hlasovať, o zámere 

o odkúpení. Prečo nie?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Pán predseda komisie výstavby 

a financií, pán Hanesz. Áno, je to tak, ako ste hovorili, avšak aj na predošlej komisii, našej kultúrnej, 

sme konštatovali, že vyzývať združenie k súdno-znaleckému zámeru by bolo akousi formou 

zavádzania bez toho, aby bol schválený zastupiteľstvom zámer. Zámer potvrdí angažovanosť a vôľu 

poslancov. Zle som sa vyjadril, angažovanosť. Ochotu poslancov predať túto budovu. Čiže správna 
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postupnosť krokov by mala byť taká, žeby sa mal schváliť zámer, ak je ochota, a tak následne vyzvať 

združenie k vypracovaniu aktuálneho súdnoznaleckého posudku. A preto môžete aj vy, v rámci 

poslaneckého pozmeňovacieho návrhu, ako predseda komisie výstavby, dať takýto pozmeňovací 

návrh.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Priester.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Ja by som začal možno tak, že by ma... Budem 

reagovať aj na kolegu. Veľmi by ma zaujímalo, pán Djordjevič, že prečo tak veľmi obhajujete predaj 

nášho majetku. Je to druhý najväčší náš majetok (pozn.: diskusia mimo záznam). Prosím vás, neskáčte 

mi do reči. (pozn.: diskusia mimo záznam) Idete v mojom čase, nemôžem rozprávať. (pozn.: diskusia 

mimo záznam) Pán starosta. Ja len sa vyjadrujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím, zastavme čas a pridajme. (pozn.: diskusia mimo záznam) Nech sa 

páči.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja len hovorím to, čo tu všetci počujeme a keď tu niekto len 

trošku počúva, tak ten zámer je tam úplne jasný, ale dobre. Chcel by som aj povedať, že ten investičný 

dlh, ktorý tam vznikol, je pravda, že vznikol, ale treba si uvedomiť, páni poslanci a pani poslankyne, 

jednu zásadnú vec, že sme v podstate prišli o majetok plavárne, ktorý sme odovzdali mestu Košice. 

Tým pádom ročne nám ostane celkom dosť veľa peňazí. Tu to bolo opakované, opakovane hovorené 

zo strany úradu, poslancov, atď. Takže to, že tam je momentálne investičný dlh, by som nevnímal 

ako nejakú obrovskú prekážku, keďže financie na to máme, aby sme sa postarali o vlastnú budovu. 

A teraz by som sa vás všetkých chcel opýtať, že keď ste sem išli, ste kandidovali za poslancov. Ja 

osobne som chcel rozvíjať túto mestskú časť a robiť niečo pre obyvateľov mestskej časti, a nie 

predávať majetky. Už sme prišli o najväčší majetok. Vieme, ako to bolo. Nechali sme to tak. Išli sme 

ďalej. A teraz je tu zrazu ponuka, aby sme predali aj svoj druhý najväčší majetok. Ako dobre, predáme 

všetko, budeme mať kopec peňazí. Tie niekde použijeme. A potom sa vás spýtam. Čo? Potom aký 

význam bude mať mestská časť, keď nebude nič vlastniť, nič robiť? Budeme tu rozdávať pečiatky 

a ľudia tu budú čo? Chodiť sa sobášiť. To bude celé, čo bude mestská časť. A ešte by som sa rád 

vyjadril k tej zmluve, lebo tiež tu zaznelo niekoľko nepresností. Zmluva nie je na tri mesiace, pán 

poslanec Hanesz. Zmluva je na dobu neurčitú a v nej je klauzula, úplne normálna, ktorá hovorí o tom, 

že ak by sme ju chceli vypovedať, tak majú výpovednú lehotu tri mesiace. Ďakujem.  

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ja sa v prvom rade chcem ospravedlniť pánovi 

poslancovi Priesterovi, nakoľko som myslel, že hovorí faktickou poznámkou, ale po minúte som si 

uvedomil, že ste mali riadny vstup. Tak naozaj prepáčte, lebo som myslel, že porušujete rokovací 

poriadok. Pardón. Ja tento zámer predaja neobhajujem. A aj dnes, ak by takýto pozmeňovací návrh 

zámeru predaja bol, tak zaňho hlasovať v dnešnej chvíli, a v dnešné zastupiteľstvo, nebudem. Skôr 

som za to, aby sme tomuto združeniu vyšli v ústrety, ako som hovoril v predošlých vstupoch, a to 

tým, že by sme sa zaangažovali do hľadania externých zdrojov financovania. A tak isto, ak je to, ak 

by to bolo prospešné, na to, aby sa oni mohli uchádzať o externé zdroje financovania, aby sme im 

dali prenájom na dobu, teda Löfflerovu vilu, na dobu určitú, a za to by som dnes zahlasoval. Áno. 

Čiže to je moja odpoveď. Nie, v dnešný deň nepodporujem predaj. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán zástupca Ďurica. 
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p. Ďurica, zástupca starostu: Ďakujem pekne za slovo. Všetci sme boli zvolení a dostali sme mandát 

na to, aby sme spravovali majetok mestskej časti hospodárne a hlavne efektívne. Samozrejme, pri 

mestskej krytej plavárni, jej ďalšia držba by bola pre mestskú časť veľmi neefektívna. Ale pri vile, 

ktorá vlastne vyžaduje len konštrukčnú úpravu, si myslím, že je to možné zariadiť, je to v silách 

úradu. Či už pri nejakých fondoch, alebo v nejakom spolufinancovaní, možno aj s OZ ROVÁS. 

Samozrejme treba, budem apelovať na to. Treba vyjsť v ústrety a budovu buď skolaudovať alebo 

urobiť všetky opatrenia pre to, aby bola právne aj technicky pripravená na rekonštrukciu, a na 

možnosť čerpania rôznych fondov. Ak tam máme gazdu, máme tam nájomcu, síce za špecifických 

podmienok, ktoré by možno nemal tak výhodne niekto iný, ale je to nájomca, ktorý spĺňa ten odkaz, 

tak budem apelovať na to, aby nedošlo k predaju tejto budovy, nakoľko jej ďalšia držba nie je pre nás 

nejako hospodárne náročná. To znamená, ale treba tú budovu naozaj dať dokopy, aby nepadla nikomu 

na hlavu, aby sa tam nestalo nejaké nešťastie. Ale myslím si, že téma predaja v tomto volebnom 

období, podľa môjho názoru, nebude aktuálna. To je môj skromný názor. Nakoľko si myslím, že táto 

mestská časť bola kedysi najbohatšou mestskou časťou a nikam by sme sa nedopracovali 

rozpredaním aj toho posledného majetku. Čiže, ak to má nájomcu, ktorý tam chce ďalej fungovať, je 

ochotný do toho niečo vraziť, si myslím, že mali by sme sa nad tým naozaj hlbšie zamyslieť, ale 

nemal by to byť určite predaj.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pán poslanec Konečný.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Na margo toho, čo povedal aj pán kolega Djordjevič, aby na 

tomto zastupiteľstve sme nejakým spôsobom dali spätnú väzbu združeniu, čo si myslí väčšina 

poslancov, alebo nejak tak, aby sa nerobil, presne tak, žiadny znalecký posudok vopred a zbytočne, 

aby niekto nemíňal, aby vedeli v akej nálade je toto zastupiteľstvo, tak tiež som považoval za potrebné 

sa vyjadriť. Kolegovia, určite si pamätáte, že ja som hlasoval ešte aj proti tomu, aby sme dali ihriská 

z našej vlastnej správy preč, keďže naozaj, akože parafrázujem slová kolegu Hanesza 

z decembrového zastupiteľstva, keď povedal, že predajom a zbavovaním sa nášho majetku, klesá aj 

význam mestskej časti, aj postavenie mestskej časti, v očiach iných subjektov, v očiach primátora, 

v očiach mesta a podobne. My už sme sa nútene minulého roku zbavili plavárne. Nikto z nás možno 

by za to za štandardných okolností nezahlasoval. Ľubka to tak krásne povedala, že v živote by som 

nezdvihla ruku za to, ale covidová doba nás k tomu donútila. Ale zbavovanie sa nášho vlastného 

majetku je vyslovene niečo, s čím som sem ani nešiel, ani naozaj si to akože nejako neviem 

predstavovať. A toto je náš druhý najväčší majetok. Čiže vopred poviem, že za seba dnes, teda 

nezahlasoval by som v žiadnom prípade za predaj tohto majetku. Informáciu vezmeme na vedomie. 

Ale, naozaj, nemyslím si, že toto je vec, ktorá nejakým spôsobom ťahá túto mestskú časť ku dnu, ako 

to bolo s plavárňou, kde naozaj sme v tejto dobe na ňu skutočne nemali. Ale toto je vec, ktorú naozaj 

by som v našom majetku ponechal. A nedokážem teda zahlasovať za to, aby sme sa zbavili tohto 

objektu. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ja už na záver všetkého toho, čo som chcel povedať, dodám, že aby som 

v budúcnosti nebol konfrontovaný s tým, čo som povedal dnes, a preto som to aj úmyselne povedal, 

že v dnešnej chvíli predaj nepodporujem. Okolnosti sa môžu zmeniť, a to nie tým, že budem nejako 

prehodnocovať konkrétny zámer. Ale okolnosti a môžu zmeniť. Či už dobou, ako prišla táto doba 

covidová, alebo aj tým, že jedného dňa sa na stole môže ocitnúť zámer mestskej časti, ako bola snaha 

aj čo sa týka zriadenia sociálneho podniku a mestská časť bude chcieť vykonávať činnosť, ktorá 

nebude priamo súvisieť s umeleckou činnosťou. Čiže sociálny podnik, poskytovanie nájomných 

bytov, akákoľvek iná činnosť. To znamená, že jedného dňa môžem prehodnotiť, na základe 

konkrétnej ponuky, svoj postoj. Čiže za daných podmienok, som povedal, dnes nie. A tým pádom, ak 
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by sa jedného dňa niečo také udialo, tak samozrejme, nielen vzhľadom na to, že ide o dlhoročného 

nájomníka, ale vzhľadom na to, že OZ ROVÁS vykonáva a dodržuje odkaz, ktorý majster Löffler, 

zanechal vo svojom závete. A tým pádom by som bol za predaj podľa osobitného zreteľa. To 

znamená, predaj konkrétnemu kupujúcemu. Lebo ten zreteľ, neviem či každý ovláda zmysel 

osobitného zreteľa. Ale ak by sa predával konkrétnemu združeniu, alebo konkrétnemu kupujúcemu, 

tak musí byť zdôvodnený. A vtedy je potrebné aj vyššie kvórum poslancov. Čiže mestská časť, či 

o rok, či o 5 rokov, či kedykoľvek, keď príde s niečím, čo by mohlo spôsobiť akúsi výmenu budov, 

kde by nemusela mestská časť tento odkaz dodržiavať, tak si viem predstaviť, že by som svoje 

rozhodnutie prehodnotil. Ale keďže dnes, a v dnešnej chvíli, nič na stole nemáme, tak som sa vyjadril 

tak, ako v predošlom diskusnom príspevku. Ďakujem všetkým za pozornosť, hlavne ľavej strane.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán poslanec Priester, s faktickou.  

 

p. Priester, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Pán poslanec, vy naozaj nepočujete to, čo hovoríte? 

Lebo áno, dneska ste proti, ale zároveň ste si nechali zadné dvierka a ste to úplne jasne pomenovali. 

Však dobre, ale potom aspoň sa nebránim tomu, že som za.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Dneska tu máme bod v znení Žiadosť Občianskeho 

združenia ROVÁS o odkúpenie budovy. Je to dlhodobý nájomca. Táto budova, na základe osobitného 

zreteľa, bola zverená do vlastníctva mestskej časti pánom Löfflerom za účelom tým, aby sa využívala 

ďalej na umelecké účely. Mám za to, že keď nám pán majster odkázal túto budovu a daroval ju 

mestskej časti, táto budova mala by ostať aj naďalej v majetku mestskej časti, bez ohľadu na to, kto 

je tam nájomca, ako sa teraz využíva. My sa máme starať o tú budovu a využívať ju tak, ako ju pán 

majster odkázal. Druhá vec je to, že tá budova už naozaj dlhé roky nám patrí a mestská časť do 

dnešnej doby neurobila nejaký výrazný krok, aby sme do tej budovy investovali, aby sme ju 

obnovovali, a aby sme zachránili ten majetok, ktorý tu je. Ona, keď bude naďalej takto. V interiéri už 

je ako obnovená, ale čo sa týka z vonkajšej strany, z exteriéru, a na niektorých jej konštrukčných 

prvkoch treba naozaj, a okamžitý zásah, aby sa tá budova opravila. Ale je to povinnosť, podľa mňa, 

vlastníka budovy, nájsť takéto finančné prostriedky. Je, podľa mňa, veľa výziev, je možnosť ísť do 

nejakého úveru, alebo ja neviem, sú teraz výhodné pôžičky. A naozaj nás čaká, a myslím si, žeby sme 

mali v dohľadnej dobe venovať sa tomu, aby sme tam investovali nejaké finančné prostriedky a dali 

tú budovu do poriadku. či už to bude v spolupráci s nájomcom, alebo pôjdeme do toho sami, ale 

urobiť by sme to mali. Za predaj v tejto chvíli, určite nebudem súhlasiť s tým, aby sa budova 

predávala. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Priester, nech sa páči.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja by som ešte pripomenul, že máme aj nového zamestnanca na 

úrade, pána Kovácsa, ktorý tu je špeciálne na to, aby riešil investície a fondy. Takže verím, že s jeho 

príchodom a skúsenosťami sa nám určite podarí aj pre túto budovu niečo, takpovediac, vybaviť 

a vyriešiť. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže, ak sa nikto už nehlási, ja by som, ak dovolíte, teraz dal 

priestor zástupcom Občianskeho združenia ROVÁS. Nech sa páči, máte slovo.  

 

p. Bráz, zástupca OZ ROVÁS: V podstate bolo tu veľa vecí povedaných. Ten list, ktorý sa, alebo tá 

taká požiadavka, ktorá sa zaslala, naozaj vychádzala z toho, ako tu bolo spomenuté pánom 

poslancom, že zmluva je, kde je trojmesačná výpovedná lehota. To znamená, že aj pán poslanec 
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Hanesz, ako tiež povedal, že možnou kúpou by sme my mali trochu istoty. V tejto chvíli máme 

možnosť získať zdroje. Alebo lepšie povedané, máme zdroje na to, aby sme tú budovu vedeli kúpiť. 

Preto sme tú ponuku, alebo preto sme ten list napísali. Jedna sa naozaj o to, že určité veci, ktoré 

chceme ďalej rozvíjať v tej budove, a tu trochu tak nešťastne to bolo vybraté z toho kontextu listu, 

hej, že tam chceme robiť nejaké úpravy. Áno, chceli by sme robiť úpravy preto, lebo chceme riešiť 

určité veci, ale len v budove, ktorá by bola naša. Hej? Tak ako sme to aj napísali. Chceme rozvíjať 

určité aktivity naviac, ktoré teraz nerozvíjame a k tomu potrebujeme urobiť určité úpravy. A sme si 

mysleli, že keď máme zdroje na kúpu budovy, tak by sme mohli požiadať. Tak sme požiadali. Toľko 

v skratke z našej strany. Keď sa dá, radi ju kúpime, lebo minule sme prezentovali aj to, že v tej budove 

predsa je ako veľa našej práce, aj fyzickej, aj psychickej, ktorú sme do toho vložili a sme tam za tých 

10 rokov niečo urobili, a neradi by sme o to prišli. Napríklad, keby náhodou že došla taká situácia, 

ako to bolo aj pri tom mestskom kúpalisku, alebo krytej plavárni, že mesto sa rozhodne niečo riešiť, 

tak aby sme boli my prví na rane. A preto tým osobitným zreteľom, jak je vidieť aj z toho listu. Nešlo 

nám o to, aby ste nám to dali za 1 EUR, ale aby sme boli my tí, ktorým by sa to ponúklo a aby sme 

to vedeli kúpiť. Teraz máme na to možnosť. Máme na to financie. Možno zajtra nebudeme mať. 

Lepšie povedané, nie že zajtra, ale o rok, o dva. Preto sme takto požiadali.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem veľmi pekne. Uzatváram tým pádom diskusiu a poprosím 

návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie informáciu o predloženej žiadosti Občianskeho združenia 

ROVÁS o odkúpenie budovy na Kmeťovej ul. č. 34. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 7:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 4. Zároveň sa chcem 

poďakovať našim hosťom z Občianskeho združenia ROVÁS. Ďakujem, že ste si našli čas a poctili 

nás svojou návštevou. Želám ešte pekný zbytok dňa.  

 

- - - 

 

Bod č. 3 vypustený z programu 

 

- - - 

 

 

Bod č. 4 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XIV. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 08.03.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram diskusiu. Procedurálny návrh pani poslankyňa 

Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ. Procedurálny návrh: Pardón, ja som sa prihlásiť chcela. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, máte slovo. 
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p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Vážený pán starosta, v svojej správe píšete, že ste mali stretnutie 

s riaditeľkami materských škôl, kde ste riešili digitalizáciu škôlok. Na tej strane č. 1. Chcem sa 

opýtať, či z toho titulu vzniknú nejaké nároky na rozpočet? Či je potrebné, bude sa uvažovať s kúpou 

nejakých programov? Lebo však vieme, že keď sa niečo rieši z tohto hľadiska, tak je potrebné. 

Pretože v rozpočte som nič nenašla. To je jedna otázka. Druhá je troška odlišnejšia. Ale tej téme, 

ktorú chcem nadniesť, tak sa tak isto venujete. Budem čítať jeden text z mailu, ktorý odišiel 

z mestskej časti od pracovníka: Dobrý deň prajem. Vaše kontajnerovisko, myslím tým oklietkovanie  

uzamykateľnou bránkou, zaradíme do plánu na rok 2020, ak budú peniaze, pretože čakateľov je viac. 

Podobne zvážime možnosť polopodzemného kontajneroviska pred TUKE, len chcem upozorniť, že 

pozemok musí byť mestský, resp. mestskej časti, aby sme na ňom mohli čokoľvek budovať. Je to 

korektný mail, ktorý odišiel z mestskej časti, ale odišiel 10.12.2019. My sme mali už rok 2020 za 

sebou a občania čakajú. Pýtajú sa nás poslancov. Keď sa to nedostalo do rozpočtu v roku 2020, tak 

kedy? Tak by som vás chcela, pán starosta, poprosiť, že aj takáto mailová komunikácia, ktorá 

prebieha, veď je nová doba, aj takéto komunikácie treba brať vážne a mali by byť zaevidované a mali 

by sme my, ako poslanci, o tom vedieť. Bola to ináč komunikácia pána Timka z oddelenia 

hospodárskej správy, čistoty a poriadku. Čiže rok 2019 fakt bol dávno. Čiže by som vás chcela, pán 

starosta, poprosiť, aby ste tým kontajneroviskom na Jarnej 6 sa zaoberali v zmysle listu, ktorý občania 

dostali. Mailu, ktorý dostali.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, čiže pôjdeme postupne. Najprv tam bola otázka na digitalizáciu 

škôlok. Dám slovo konkrétne pani Ing. Benčöovej, ale ešte pred tým by som povedal, že jedná sa 

o digitalizáciu vo forme, čo sa týka, nie hardvéru, ale skôr menšie investície na softvér ako taký. To 

znamená EduPage. ASC a rôzne tieto školské, pedagogické aplikácie, ktoré už aj na úrovni 

základných škôl aj zabudli, že ich zavádzali. A u nás v tomto, vážne, sme zaspali dobu. Čiže my teraz 

sa ideme trošku posunúť. Nie trošku, ale dosť sa ideme posunúť. A o tomto práve má byť. Ale ja by 

som dal, keď chcete konkrétnejšie ešte, nech sa páči, slovo. (pozn.: diskusia mimo záznam) Takže 

nie. Dobre. Keď vám stačí takto odpoveď, tak nebudeme ďalej naťahovať. A k druhej téme, ku 

kontajnerovisku. To bola Jarná ulica? (pozn.: diskusia mimo záznam) Jarná 6, čiže bankové domy? 

(pozn.: diskusia mimo záznam) Áno. Čo sa týka kontajnerovísk, samozrejme, aj my sme boli 

v nejakom vývoji. My sme vychytávali nejaké muchy, hľadali sme systém. A myslím si, že dnes už 

ten systém je veľmi dobre nastúpený. Ten sme zaviedli veľmi dobre. Aj vďaka vám, kedy ste 

zadefinovali a vlastne budete určovať skupinu ulíc a kontajnerovísk, ktoré sa budú robiť s tým, že 

samozrejme, ako sme stále prízvukovali. Vždy sa urobí množina z vašej strany a to poradie ťažko 

určovať tuná, od stola na zastupiteľstve, pretože tam je množstvo faktorov, ktoré vstupujú do hry 

a podľa toho sa potom určuje to poradie. Takže v tomto môžem povedať, a sa chcem poďakovať aj 

nášmu zamestnancovi, ktorý od začiatku pristupuje k tomuto veľmi zodpovedne. Dnes môžem sa 

vám pochváliť, že máme vypracované. Myslím, že kolegyňa, poslankyňa Faťolová, to aj videla. 

Určite potvrdí, pretože bola na úrade a vlastne osobne jej bolo predstavené. Čiže tak isto, každý kto, 

viete, že máte dvere otvorené, radi predstavíme. Máme spracovaný komplexný systém mapový, to 

znamená mapu každého kontajneroviska, ktoré je presne očíslované, označené. Čiže sa vyhneme 

presne týmto debatám, Jarná 6, Jarná taká, Jarná na rohu. Proste my máme dnes presnú mapu, 

s presnou lokalizáciou kontajnerovísk. Máme ich takmer na 100 % všetky spracované. A vlastne už 

len teraz budeme postupovať v zmysle toho systému, ako ste schválili v rámci rozpočtu. Takže toto 

asi ešte bola nejaká taká, v rámci toho, keď sme ešte vylaďovali ten systém, tá mailová komunikácia. 

Neviem, či stačí takáto odpoveď. Nech sa páči.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: V tohtoročnom... Ja som sa o tom dozvedela až po finančnej 

komisii, lebo na finančnej komisii sme tak isto dopĺňali veci, ktoré jednoducho, ktoré sa neurobili 

v roku 2020, tak sme ich preložili do roku 2021. Ale o tomto sme my vôbec, ako poslanci, nevedeli. 

A vôbec nikde táto lokalita nefiguruje. Čiže nie je zaevidovaná v pošte. Proste, ako keby tento mail 
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nebol existoval. Čiže chcem poprosiť, aby sa do toho zoznamu, ktorý my poslanci dostávame, aby sa 

tá Jarná vrátila. Pretože, buď mestská časť nech oznámi tým občanom, že vážení, možno sa dostanete 

niekedy inokedy do tohto zoznamu, a ste boli zavedení týmto mailom. Alebo proste treba robiť niečo 

s tým, pretože tí občania čakajú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, nech sa páči, keď ešte chcete detailnejšiu odpoveď, môžeme 

napríklad dať slovo. (pozn.: diskusia mimo záznam) Áno. Takže pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne, pán starosta. Keďže ja som na ostatnom zastupiteľstve 

na položené otázky vlastne nedostal ani jednu odpoveď. Hej? Čiže, aj keď som sa pýtal na tie 

mikulášske balíčky a podobne, tak myslím, že to aj... Všetko sa nikdy nedá stihnúť za dva vstupy po 

tri minúty. Čiže, nebudem to robiť. A naozaj, keď budem mať nejaké významnejšie výhrady, tak 

vtedy budem hodnotiť správu o činnosti starostu. A skôr som zvolil cestu toho, že posielam 

poslancom všetkým informačné maily, a nejako nie je ani veľká angažovanosť. Poprípade, keď majú 

nejaké otázky, tak do vysvetľujem. Čiže nie je to nutné ani hovoriť na tomto zastupiteľstve, lebo tá 

činnosť je. Hej? Ako som už spomenul v predošlom vstupe, tak vidíme, že sa venoval aj stretnutiam 

s rôznymi zástupcami inštitúcií. A predpokladám len, že naše odporúčanie na základe uznesenia, 

ktoré som citoval, sa nerobili, neoslovovali poslanci len kvôli tomu, že bola covidová situácia. Čiže 

toto je v poriadku. Ja v podstate nemám výhrady k tejto správe, lebo je štandardne a v poriadku 

napísaná. Jediná vec, ktorá možno bude niekedy predmetom nejakej diskusie, keď sa bude hovoriť 

o konkrétnom bode, by som považoval nešťastný výstup v televízii, kde ste hovoril o buste Masaryka. 

Ale to nemusíme dnes ani rozvádzať. Ja som, aj na základe dajakého interného šetrenia, zistil, že to 

ste nemusel byť vy, ktorý bol iniciátorom myšlienky. Vám to bolo možno nejako prezentované. Ste 

sa nadchol myšlienkou. Toto je jediná výtka, ale to nie je výtka na správu, to je výtka na činnosť od 

ostatného zastupiteľstva. Ale nemám v tejto chvíli nejaké zásadné výtky, ktoré by som chcel takto na 

zastupiteľstve spomínať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu, nech sa páči návrhová komisia 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré 

Mesto od XIV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa 

konalo dňa 08.03.2021, v predloženom znení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 8:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pokračovať bodom č. 5.   

 

- - - 

 

Bod č. 5 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XIV. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 08.03.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a slovo má 

návrhová komisia.  
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p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XIV. 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 

08.03.2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 9:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším bodom je bod č. 6.   

 

- - - 

 

Bod č. 6 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie 

od XIV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  Košice-Staré Mesto, ktoré sa 

konalo dňa 08.03.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu. Nech sa páči 

návrhová komisia.  

 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti 

Košice-Staré Mesto za obdobie od XIV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 08.03.2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 10:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Takže pokračujeme bodom č. 7. 

  

- - - 

 

Bod č. 7 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 3/2014 

o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je mestská časť Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V predkladaných materiáloch je všetko vlastne vysvetlené. V dôvodovej 

správe je to stručne zrekapitulované, aké sú tie dôvody a myslím si, že dosť to bolo náležite 

prediskutované a prebraté na komisii, či jednej, či druhej. Takže otváram rovno diskusiu, nech sa 

páči.  Pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ja som rád, že sme sa, aj formou takých skupinových mailov, 

s poslancami bavili a riešili túto problematiku už od januára, kde samozrejme neboli názory 

jednoznačné, ale boli minimálne väčšinové, o čom svedčia aj výstupy všetkých troch komisií, teda 

okrem komisie na ochranu verejných záujmov. Čiže tam tá komisia sa samozrejme touto 

problematikou nezaoberala. Zhodli sme sa na tom, že rok bol ťažký a že jednoducho tak, ako je 
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predložený návrh, tak to bude v poriadku. A sa ospravedlňujem, ale sa prihlásim ešte raz, nakoľko sa 

musím na niečo pozrieť. Pardón. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Chcel som sa k tomuto materiálu vyjadriť len v tom 

zmysle, že som tak isto rád, že väčšina poslancov v tej našej mailovej komunikácii, alebo v tej našej 

komunikácií na komisiách sa naozaj zhodla na tom, že je to aj určitá forma našej pomoci rodinám, 

alebo teda mamičkám s deťmi. Že aj keď mesto ide cestou toho zvýšenia, lebo ten poplatok 20 EUR 

na dieťa, tak nemusíme ísť v týchto stopách. A naozaj, aspoň takouto formou pomôcť v ťažkom 

covidovom období a v covidovom roku. Už keď má tá rodina dve, tri deti a podobne, už je to zase iná 

pálka mesačne na tie tri deti, takže som rád, že túto formu sociálneho cítenia pre mladé rodiny sme 

tak isto dokázali prejaviť. A možno naozaj, ako kolega Djordjevič, hovoril, že sme si potom na 

komisii povedali, že povieme si priority tej mestskej časti, že či máme na to a či chceme takto pomôcť 

rodinám, alebo nejakým spôsobom nie. Tak som rád, že u väčšiny prevládol ten názor, že naozaj 

nechajme to na tých 15 EUR. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ja sa ospravedlňujem, už mi je smiešne, lebo ja si 

stále všetko píšem, ale je to znakom toho, že už aj ja starnem. Aj teraz, keď by som si to nezapísal, 

už by som znova zabudol, čo som to najpodstatnejšie chcel povedať. A na komisii finančnej aj pani 

Hulmečíková odporúčala úradu formou tabuliek zistiť reálne počty detí a hlavne tých, ktorí nastúpia 

v septembri. Lebo čo je najpodstatnejšie, je. To A je schválenie návrhu zmeny VZN, a to B je nájsť 

rozpočtové krytie. Čiže ja by som poprosil úrad, aby na ďalšie zastupiteľstvo, alebo kedykoľvek, keď 

sa budú robiť rozpočtové zmeny, je možné samozrejme, žeby opatrenie urobil pán starosta, keďže 

sme mu nechali 5 %, a nie je to suma obrovská, presahujúca týchto 5 %. Ale určite sa zhodneme, že 

vyšší mandát má rozpočtová zmena, ktorú odsúhlasuje miestne zastupiteľstvo. Tak by som vás veľmi 

pekne, zatiaľ takto verbálne, chcel poprosiť, aby ste pripravili krytie, aby sme vedeli, že z ktorej 

položky budeme musieť nájsť finančné prostriedky, nakoľko u detí, ktoré sú mladšie ako tri roky, 

budeme musieť tento príjmový výpadok kompenzovať. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pán poslanec Hanesz.  

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Vážení kolegovia, ďakujem pekne za slovo. Jedná sa trošku o zaujímavú 

situáciu, lebo v skutočnosti sme nezvykli dotovať z vlastného rozpočtu škôlky. Doteraz sme si to 

nemohli dovoliť. Teraz vyzerá, že prevláda taký názor, že by sme si to mohli dovoliť. Na poslednej 

finančnej komisii vlastne ešte sme nemali konkrétne údaje. To znamená, že ja som ako predseda 

komisie v roli nejakého zodpovedného hospodára sa zdržal hlasovania. Všetci ostatní boli za. Alebo 

sme nemali v rukách žiadne podklady. Teraz už aspoň približne, na základe tých čísiel, ktoré sú 

z jednotlivých škôlok, vieme vypočítať, že dopad na rozpočet bude asi medzi, asi okolo 4 000 EUR. 

Takže, ja som zrátal. Podľa tých čísiel mi vyšlo, že zhruba okolo tých 4 000 EUR. Opravte ma, keď 

som to počítal zle. (pozn.: diskusia mimo záznam) Prepáčte, ale máme tu z úradu odborníkov. 

Možnože som počítal zle. Budem rád, keď ma opravia a nejakým spôsobom to číslo, už aj dnes, pred 

hlasovaním, aspoň zaokrúhlene odzneje. Aby sme vedeli, že naozaj tá naša veľkorysosť akým 

spôsobom ovplyvní náš rozpočet. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. S faktickou, pán poslanec Djordjevič. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ja sa naozaj ospravedlňujem, že som vykrikoval 

po pánovi kolegovi poslancovi. Len som ho chcel naviesť, že aby sa explicitne vyjadril, že pre tento 

rok. Lebo zmenu prijímame od 1. 6. Ja viem, že vám je to jasné, nie všetkým. A hlavne nie 

potencionálnym ľuďom, ktorí to sledujú. Od 1. 6. znamená, že sa bavíme o siedmich mesiacoch, ale 

to znamená, že sa blížime k septembru, kde máme reálne už veľmi nízky počet detí, minimálne do 

septembra, ktoré nemajú tri roky. Prečo to hovorím? Lebo práve deti do troch rokov, ktoré navštevujú 

škôlky, budú spôsobovať tento finančný balík, keďže tam je pokles zo sumy 50 na 15, v ktorej boli 

pre ostatné deti. Čiže áno, a veľmi správne, ste podotkol. Sú to len orientačné čísla, ktoré budeme 

vedieť presne až v septembri. A pre ďalší rok, až v ďalšom septembri. Čiže my musíme len nejaký 

kvázi balík schváliť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Hulmečíková, nech sa páči. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Áno, iniciovala som na finančnej komisii 

tabuľku, ktorá by nám ukázala, ako nám kolíšu deti do troch rokov, lebo tam vlastne ide o tú skupinu, 

kedy z tých 50 EUR budeme klesať. Musím povedať, že je zaujímavá, pretože v januári, keď sme 

mali 56 detí do troch rokov, tak v auguste ich budeme mať 15. Hej? Čiže, pekne to klesá. A tam ešte 

jedna chyba je, takže možnože ešte bude ich menej. Ale je potrebné aj ukončiť potom nám tú tabuľku, 

od septembra do decembra. A to by som bola rada, keby to tak isto urobil úrad a pani riaditeľky, 

pretože tie disponujú s tými údajmi a im treba poďakovať za tie údaje, ktoré dali do tej tabuľky, 

pretože oni majú prehľad. A musím povedať, že ak by sme... Ja som si ten prepočet urobila, tých 

čísiel. Ak by tie deti od januára do toho 8. mesiaca boli chodili pravidelne, tak bolo by to okolo 8 000 

rozdiel. Ale musíme počítať v tomto roku s jednou situáciou, ktorá tu je. Je to pandémia, a tie deti ani 

do tej škôlky nechodili. Čiže niektoré ani neplatili, čiže máme úplne špecifický rok. Ozaj by bolo 

potrebné urobiť tú úpravu rozpočtu najneskôr na to septembrové zasadnutie zastupiteľstva, aby sme 

vedeli, ako nám idú deti do školy. Teraz prebiehajú zápisy, čo som čítala na stránkach škôlok a teraz 

uvidíme, čo bude od septembra. Všetko závisí od toho, aj čo ešte aké úpravy urobí Vláda Slovenskej 

republiky, čo sa týka predškolskej výchovy detí v súkromných škôlkach. Toto ešte zohrá veľkú úlohu 

a veľkú rolu. Takže ja už len podporím pána Djordjeviča, že, áno, je potom treba to ekonomicky 

vyhodnotiť, že či sme sa nejako pre tento rok veľmi sekli, alebo aj sa zmestíme do tej sumy. Lebo ja 

si myslím, že aj sa zmestíme.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Teraz by som dal slovo, nech sa páči, pani Ing. 

Benčöovej. 

 

p. Benčöoová, vedúca odd. ekonomického MiÚ MČ: Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Ja len by som 

vám dala na vedomie, že skutočnosť vlastných príjmov za školné, za poplatky od rodičov, k 31.03. 

Je stanovený rozpočet na 65 285 a plnenie k 31.03. je 8 933, čo je 13,68 %. Čiže na I. kvartál je to 

pod úroveň. My by sme mali mať minimálne okolo tých 25 %. Na základe počtu detí som prepočítala 

ten deficit. Započítala v podstate tieto príjmy, tú pandémiu, lebo v podstate už teraz nám deti chodia 

do tých škôlok. Aj keď nie je stopercentný stav, ale chodia. Tak v prípade plnej prevádzky, že tie deti 

budú zase aj v tom jesennom a zimnom období chodiť do školy, by ten výpadok bolo okolo 16 318. 

Čo sa týka úpravy rozpočtu, ktorú navrhujete v septembri, je zase tiež otázne, pretože štatistické údaje 

o počte detí, zápis, ktorý bol, tak detí nastúpia od 2.9. do škôlok a štatistické výkazy sa robia k 15.09. 

Čiže my až po 15.9. budeme vedieť reálne fyzicky stav detí, ktoré nastúpia do škôl. Čiže, až na 

základe týchto údajov, my potom vieme ďalej pracovať číselne, aj upravovať rozpočet. A následne 

na to, čo v podstate bude, aká ďalšia pandémia, alebo nebude. Takže ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: S faktickými, pani poslankyňa Hulmečíková. 
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p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ. Faktická poznámka: Ja mám len jednu poznámku, že zápis, ak si 

dobre pamätám, tak je do 16.5. Pani riaditeľky následne musia vydať rozhodnutia o prijatí detí. Tak, 

ak budem rátať mesiac, tak som 16. júna. V 16. júni, kedy už riaditeľky materských škôlok budú 

vedieť predbežnú skladbu deti. Takže ja si myslím, že plus mínus s nejakou rezervou, nejakých pár 

percent, vieme pripraviť úpravu rozpočtu na september.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Nadviažem na kolegyňu a zároveň 

jej ďakujem, že takto to spomenula, ten 16. jún. Keďže zastupiteľstvo máme pár dní potom. Ale vôbec 

vás ja osobne netlačím do toho, žeby sme robili tieto rozpočtové opatrenia čím skôr. Len viete, 

peniažky, keď sa rozšafária, sa budú ťažšie hľadať. Čiže skôr by som navýšil tento balík, ako 

kolegyňa povedala, s rezervou. A prípadné úpravy rozpočtu môžete robiť tak, ako ste robili v roku 

2020, rozpočtovými opatreniami pána starostu, keďže boli robené, myslím posledné, teda ostatné 

v uplynulom roku k 31. decembru 2020. Čiže to je vec dohody a vec toho, ako sa tu nejako zhodneme 

a nie je na to potrebné uznesenie, preto som to ani takto písomne neuviedol. A sme vás iba poprosili, 

poprosili sme vás o to, aby ste počítali s týmto výpočtom, aby sme vedeli, s čím môžeme rátať. 

A ďakujem vám zároveň, že ste spomenuli tento výpad z dôvodu COVID-u. A myslím si, že to nejako 

zvládneme spoločne. Dobre bude.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu a slovo má návrhová komisia.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 o meste Košice v 

znení neskorších predpisov sa uznáša na zmene Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Košice-Staré Mesto č. 3/2014 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mestská časť Košice-Staré Mesto podľa predloženého 

návrhu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 11:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Bod č. 8.   

 

- - - 

 

Bod č. 8 

Návrh Dodatku 3 k záväznému dokumentu č. 48/2016 Štatútu Denného centra seniorov 

mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V dôvodovej správe je stručne vysvetlené, aké sú dôvody. Vlastne prvým 

je samozrejme, že sa presúva v čase vyhlásenia núdzového stavu voľba novej samosprávy denného 

centra a revízneho kontrolóra na náhradný termín. O náhradnom termíne rozhodne predseda. No 

a druhé téma, ktorá je tam spomenutá, samozrejme je, ktorú priniesla táto doba, a to je, že sa vlastne 

v čase vyhlásenia núdzového stavu tá nečinnosť denného centra seniorov, ak je dlhšia ako pol roka, 

zaplatený členský príspevok sa presúva na ďalší kalendárny rok. Takže otváram diskusiu. Pán 

poslanec Djordjevič. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne, pán starosta. Veľmi úzko súvisiace s touto témou, bude 

aj záver môjho príspevku. Veľmi úzko súvisiaci. Ale úvod priamo súvisí s predloženým návrhom. 

My sme ho rozoberali na finančnej komisii, kde bola robená, síce v súlade. No, v súlade. Nie v súlade 

s rokovacím poriadkom komisie, ale o tom, potom. Ja som tam bol prítomný fyzicky a ostatní 

členovia online. Len preto, aby si pripomenuli, o ktoré zasadnutie ide. A hovoril som tam o téme 

príspevkov členských, členských príspevkov členov denného centra. Avšak v diskusii, a pardón. Bola 

to tá iná komisia, lebo spomínam si na kolegyňu Blaškovičovú. Pardón, tak sa ospravedlňujem. Bola 

to komisia kultúry, kde som hovoril o tom, že dali členovia, myslím, členské 3, či 4 EUR, a za to od 

mestskej časti dostali vianočné balíčky, teda od starostu. Potom dostali kalendáre stolové, dostali 

vitamínové balíčky a ešte na niekoľkokrát dostali aj respirátory, predtým rúška. Čím som chcel 

povedať, že títo seniori za sumu 4 EUR dostali slušný balík v minimálnej hodnote 15 EUR. Avšak 

pani Blaškovičová ma presvedčila argumentom tým, že časť seniorov zaplatila, časť nezaplatila. 

Podľa mojich znalosti 2/3 zaplatili a 1/3 nezaplatila. A medzi touto skupinou obyvateľov by došlo 

k viacerým sporom. A naozaj, ktorí si nedarujú nič, nemalo by to dobrý vplyv na to, ak by sme im 

tento poplatok neodpustili. Čiže vzhľadom na to, že všetci nemajú alebo všetci majú zaplatené, tak 

som aj ja ustúpil a stotožnil som sa s návrhom, ktorý prišiel od úradu, a to je to, že je to vhodné 

presunúť na ďalší rok. Ľudovo povedané. A v súvislosti s touto témou mám iba dve otázky. Bolo 

prezentované na sociálnych sieťach, aj v Staromestských listoch myslím, že boli rozdávané balíčky 

pomoci, vitamínov, alebo aj iných, vianočných balíčkov, členom denného centra. Chcem sa iba 

opýtať, že ktorým členom? Aj tým, ktorí v danom roku nemali zaplatené členské? To je len otázka. 

A druhá vec ma zaujíma, či koordinátor denného centra je niekde zakotvený v štatúte? Alebo aká je 

to funkcia? To by som mal otázku na pána prednostu. Aká pracovno-právna funkcia je koordinátor 

denného centra vo vzťahu k mestskej časti? Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nech sa páči, pán prednosta. 

 

p. Háber, prednosta MiÚ MČ: Takže, vážený pán poslanec, myslíme pani Katku Čižmárikovú, 

predpokladám. A tak, vieme, že vieme. Každopádne ona funguje ako dohodár, že je to dohoda, forma 

dohody na 10 hodín týždenne. Nech sa páči.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakuje pánovi prednostovi, že som sa dozvedel otázku č. 2. 

A nemusíme to detailne, každý jeden balíček. Ale vo všeobecnosti, a vôbec to v danej chvíli 

nemienim ani kritizovať. Len chcem poznať otázku na odpoveď, či dostávali balíčky aj členovia, ktorí 

nezaplatili členské v roku 2020. Alebo dávam aj verejný prísľub, že to nebudem kritizovať. Ale, ako, 

zaslúžime si to poslanci vedieť, keď už sme sa tie informácie dozvedeli zo sociálnych sietí. Lebo 

chcem vedieť, ako vy tam rozmýšľate pri vašich, ako, myšlienkových pochodoch, lebo takto poviem. 

Keď dostali všetci členovia, je síce správne rozhodnutie. Ale boli tí, ktorí zaplatili, znevýhodnení. 

A o tom, že ostatní obyvatelia mestskej časti v podobnom veku boli diskriminovaní, som už niekde 

inde popísal. Čiže tiež nechcem to rozoberať na tejto pôde. A poprosím iba na jednoduchú otázku, 

jednoduchú odpoveď, či dostali balíčky aj tí, ktorí v roku 2020 zaplatené nemali. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Odpoveď na otázku je. Balíčky dostali všetci členovia denného centra. 

Uzatváram diskusiu. Nech sa páči návrhová komisia.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje Doplnok č. 3 k záväznému dokumentu č. 48/2016 Štatútu Denného 

centra seniorov mestskej časti Košice-Staré Mesto v predloženom znení. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 12:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 9.  

 

- - - 

 

Bod č. 9 

Žiadosť o stanovisko – zriadenie vecného bremena – výstavba bytového domu Kpt. Nálepku 

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  V materiáloch je uvedené, vlastne chronológia, aj posledných dní. 

Nebudem to celé už rekapitulovať. Každý to má, predpokladám, naštudované. A na záver ešte je tam 

spomenuté. Dňa 25.03.2021 mestská časť Košice-Staré Mesto požiadala príslušné oddelenie 

Magistrátu mesta Košice o predmetné stanovisko. Ku dňu zasadnutia komisie finančnej, výstavby 

a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto nebolo 

požadované stanovisko mestskej časti Košice-Staré Mesto doručené. Čiže na to chcem upriamiť 

pozornosť.  Potom je tu stanovisko komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku, ktorá na 

zasadnutí dňa 15.04. neodporučila miestnemu zastupiteľstvu vydať súhlasné stanovisko k uzavretiu 

tejto zmluvy o vecnom bremene. Nech sa páči, otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič, 

procedúra? 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Procedurálny návrh: Môj procedurálny návrh je k vedeniu 

zastupiteľstva. Ak sa na mňa nenahneváte, ide o to, a nemusíme ani hlasovať, ale to ako vy uznáte 

ako predsedajúci za vhodné, aby sme po tomto bode mali krátku hygienickú prestávku v maximálnom 

rozsahu 10 minút.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, samozrejme. Takže hlasujme o tomto procedurálnom návrhu.  

 

Hlasovanie č. 13:  za: 7, proti: 1, zdržalo sa: 2, nehlasovalo: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže budeme mať hygienickú prestávku. Teraz môžete pokračovať 

v rozprave. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Problematika je veľmi zložitá. Je veľmi zložitá z toho 

dôvodu, a to som hovoril aj na mestskom zastupiteľstve, že sa bavíme v rovinách právnej. Potom 

v rovinách súladu s územným plánom a potom sa bavíme v rovine politickej, a teda poslancov, ktorí 

zastupujú konkrétne volebné obvody a sú susedmi konkrétnych obyvateľov konkrétnych lokalít. Je 

tu jeden príklad. A to, čo poviem, nebudem smerovať ako obrovskú výtku k starostovi, lebo viem 

pochopiť veľmi z veľkej časti to, čo sa dialo v roku 2018 a ako pristupoval k lokalite, keďže na nej 

vyrastal. A opakujem. Viem to z politického hľadiska pochopiť. Tu z prítomných je jedine pani 

Hulmečíková svedkom stretnutia, ktoré bolo organizované mestskou časťou. Možno aj pani 

Galdunová tu bola prítomná. Ak áno, ospravedlňujem sa, pani poslankyňa. A išlo tu o to, že 

súkromný, aby som veľmi nerozvádzal. Súkromný investor kúpil pozemok, chcel stavať. Bolo to 

organizované mestskou časťou. Myslím, že aj pán starosta, alebo on konkrétne mal veľmi vplyv na 

to, že sa stretnutie uskutočnilo, nakoľko tam riešil aj petíciu občanov tejto ulice a okolia voči tejto 

stavbe, čo vieme pochopiť. Na stretnutí som vystúpil, čo nebolo veľmi ústretovo prijaté miestnymi 

obyvateľmi a chcel som im povedať, že na Slovensku platia zákony a platí územný plán mesta 

Košice, ktorý v danej lokalite hovorí o tom, že budovy môžu sa stavať na základe toho, že je tam aj 

12 poschodová Hviezdica, do výšky 12 poschodí. Či sa usmievali, je úplne irelevantné. Ale nesúhlasil 
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ani vtedajší starosta s mojím vystúpením, ani súčasný pán starosta. Bol tu prítomný aj zástupca 

investora. To bolo presne na tomto mieste. Aj keď to nebol majiteľ, ale to bol zamestnanec externou 

firmou požiadaný, aby vystúpil a boli ochotní túto výšku prehodnotiť. Ale na základe toho, ako boli 

prijatí občanmi a vedením vtedajšej mestskej časti a poslancami, jednoducho vzišlo to, že záver bol 

taký, že občania tam nechcú nič. No a dnes je stav taký, že to máme  na stole. A keď poprosím 30 

sekúnd, nemusím mať ďalší vstup. Chcem iba toľko povedať, že uznesenie, ktoré máme na stole, je 

o tom, že máme hlasovať o niečom, čo nie je podložené v dôvodovej správe odbornými referátmi 

mesta Košice. Na finančnej komisii bolo schválené uznesenie, ktoré bolo len vytrhnuté z kontextu na 

základe hodnotiaceho listu, ale z pozície mesta neprišlo žiadne odporúčanie pre našu mestskú časť. 

Preto sa nehnevajte, ale ja, keďže som vtedy vypočutý nebol, a mohol byť návrh naozaj o tri 

poschodia nižší, v tomto bode ani hlasovať nebudem. Takže s mojou podporou, žiaľ, nie obyvatelia, 

ale pre všetky tieto veci, ktoré som spomenul, nech nikto nepočíta, lebo bolo to zohraté inak a ja tým 

pádom nebudem mať nič spoločné. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Hanesz s faktickou. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne za slovo. Trošku inak som chcel začať, 

ale ten záver ma prekvapil, takže vyzerá to tak, ako keby vlastne teraz pán Djordjevič sa postavil 

k tomu, že tá dlhá, komplikovaná história v podstate vyústila do toho, aby ostal pasívny. Môžeme aj 

tak a môže aj tak určite, keď sa tak rozhodol. Samozrejme, to je jeho vec. Ale ja túto dnešnú situáciu 

nevnímam až takú komplikovanú. Môžeme sa na to pozrieť tak, ako zamotanú situáciu, ktorá 

historicky je aj zamotaná. Lenže dnes my už nemáme v rukách žiadneho žolíka. My sme tu len 

mestská časť a už nie sme v hre. To si musíme uvedomiť. Už nám tú loptu vzali. Je celkom jedno, 

ako my budeme hlasovať. Teraz už je hra a majú karty v rukách jedine mesto a investor, a my sme 

už mimo. Čiže ja nerozumiem, prečo sa tu tvárime, že to je také komplikované. Už sme preč, už sme 

mimo hry. Čiže takto ja vnímam. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Áno, ten čas, ktorý som prečerpal, budem teraz krátiť. Máme pravdu, 

v rozsahu toho, čo ste povedali, a v kontexte toho, čo ste povedali, že stanovisko mestskej časti nie je 

nijako záväzné. Na druhej strane, pochopte aj vy mňa, kde som mal snahu o to, aby si kompetentní 

uvedomili, že takéto petície sú len populistickým získavaním predvolebných hlasov, ale nie sú nijako 

právne záväzné, o čom svedčí napríklad aj výstavba bytového domu na Idanskej ulici, kde súčasný 

starosta Západu zháňal podpisy. Ale nechcem vašu prácu dehonestovať, lebo určite bola aj 

myšlienkou toho, aby ste ochránili svoje okolie od, dajme tomu, nie celkom citlivo situovanému 

výškovému bytovému domu s komplikovaným vjazdom a s komplikovaným systémom garážovania 

áut., kde má byť výťah použitý na štýl paternoster a najbližší servis je vo Viedni. Čiže mohli by sme 

polemizovať o tom všetkom. Keď hovoríme o stanovisku a prečo ja nechcem hlasovať, je to, že ja 

nemôžem hlasovať za niečo, čo nie je v zmysle legislatívy. Jednoducho, takéto stanovisko je 

obrovským precedensom a otváraním pandorinej skrinky pre toho, že keď niekto bude chcieť stavať, 

a poslanci budú chcieť vytĺkať politický kapitál, hypoteticky budú chcieť vytĺkať politický kapitál, 

a budú blokovať takéto výstavby. Na druhej strane, ja cítim s tými občanmi a rozumiem im. Ale my 

musíme používať legálne zbrane na to, aby sme týmto stavbám zabránili. A takéto stanovisko, aj keď 

nie je právne záväzné, ja podporiť nemôžem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak sa nikto ďalší nehlási, uzatváram diskusiu. Slovo má návrhová komisia.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto nesúhlasí s uzavretím zmluvy o vecnom bremene /inžinierske siete/ a uzavretím 
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nájomnej zmluvy pre stavbu /prístupová komunikácia a chodníky/ na parcele č. 3785/19, k. ú. 

Huštáky o výmere 172,3 m2 pre „Bytový dom  Kpt. Nálepku  5 v Košiciach“ medzi Mestom Košice, 

Trieda SNP 48/A, 040 11 Košice a City Paradise DEVELOPMENT, s. r. o., Husárska 376/2, 040 01 

Košice. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 14:  za: 2, proti: 1, zdržalo sa: 7, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie nebolo schválené. Teraz, ak dovolíte, vyhlasujem 

hygienickú prestávku. Máme pol piatej, takže 10 minút a stretneme sa o 10 minút. Ďakujem. 

 

- - - 

prestávka 

- - - 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím prezentujte sa. Prosím, aby ste sa prezentovali. Takže 

prezentovaných máme 7 poslancov, takže sme uznášania schopní. Takže môžeme pokračovať bodom 

č. 10.  

 

- - - 

 

 

Bod č. 10 

Návrh na vymenovanie riaditeľa príspevkovej organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera, 

Alžbetina 20, Košice 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V materiáloch vlastne, v dôvodovej správe, je uvedený dôvod. Myslím, že 

je všeobecne známy. Bolo to preberané, predpokladám aj dnes na kultúrnej komisii. Ďalej ste 

v materiáloch mali možnosť, vám bol doručený životopis a tým pádom sa oboznámiť vlastne s našou 

uchádzačkou, ktorú dovoľte, aby som vám takto oficiálne predstavil, pani Noémi Ráczovú. Vitajte 

medzi nami. A ja by som, ak dovolíte, vám dal rovno slovo. Nech sa páči. 

 

p. Ráczová, kandidátka na funkciu riaditeľa MVL: Dobrý deň. Tak veľmi stručne, ale predpokladám, 

že ste dostali informácie. Moje meno je Noémi Ráczová. Som Košičanka, staromešťanka. Študovala 

som na Pedagogickej fakulte Univerzity Komenského v Bratislave výtvarnú výchovu, anglický jazyk. 

Následne, keď som to dokončila, tak som študovala na vysokej škole výtvarných umení knižnú tvorbu 

a ilustráciu. Som aktívna ilustrátorka, som výtvarníčka, som pedagogička. Teraz pôsobím na škole 

umeleckého priemyslu. Zatiaľ som vedúca odboru digitálnej maľby a konceptár, ktorý je inovatívny 

odbor, ktorý sme zakladali spolu s manželom pred šiestimi rokmi. Zatiaľ je ešte v experimentálnom 

overovaní. A aktivity, aktivít mám veľa, čo sa už týka pedagogických alebo výtvarných, či sú to už 

výstavby, či sú to už kurzy pre dospelých, pre deti, čo sa týka umenia. Viacero projektov, v ktorých 

som mala možnosť spolupracovať, alebo som ich spracovávala. Jedno také väčšie bolo pre mesto. Je 

to troška starší projekt. Bol to ANIMALITÉR, kde boli zapojené, možno ste to vnímali, počuli. Bolo 

to už pred pár rokmi, ale bol to veľmi velikánsky a veľmi pekný projekt o ilustrácii a umelcoch, kde 

sa zúčastnilo mesto Košice ako jediné z celého Slovenska, taký spolu európsky, ale aj množstvo 

iných. Ja by som to teraz nerozvádzala, až keď budete mať možno otázky, tak konkrétne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Chcem sa takto poďakovať, že myslím si, že 

vzhľadom k situácii, kedy vlastne budeme brať na vedomie skončenie pracovného pomeru pani Mgr. 
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Zuzany Tegdovej, som rád, že sa nám podarilo takto a že vám môžem ozaj predstaviť veľmi kvalitnú 

kandidátku na post riaditeľky, samozrejme formou vymenovania na dobu určitú, až do doby 

výberového oficiálneho konania. Takže nech sa páči, pokračujeme v diskusii. Pán poslanec Končený.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Chcem povedať za seba, že ma veľmi prekvapila tá 

správa v apríli, že teda pani riaditeľka Zuzana Tegdová končí v Múzeu Vojtecha Löfflera, keď sme 

ju vlastne len v decembri vymenovali. Zároveň teda sme sa dozvedeli nejaké interné informácie, že 

tam bol konflikt so zamestnancom v rámci múzea. A možno naozaj, akože, teraz hovorím za seba, 

ale tak ako za člena kultúrnej komisie, že nevedeli sme o týchto skutočnostiach, o tejto situácii. 

A zároveň tak isto si myslím, že toto nebolo šťastné riešenie, a na toto stále upozorňujeme, aby sa 

nedialo, aby tak vážne veci išli vždy do príslušných komisií pred zastupiteľstvom. A to, že... 

V žiadnom prípade sa nechcem dotknúť pani Ráczovej. Aby bolo úplne jasné, nie je to nijako mierené 

proti vám, ale voči tomu technickému postupu, že keď naozaj príde zo strany úradu k tak závažnej 

situácii, že teda okamžite navrhuje nového kandidáta/kandidátku na riaditeľa Múzea Vojtecha 

Löfflera, tak si myslím, že táto vec má ísť pred poslancov do kultúrnej komisie, minimálne teda do 

kultúrnej. Dnes sme ju mali a tento bod ani nebol súčasťou kultúrnej komisie, napríklad. Rovno ide 

do zastupiteľstva. Čiže, keď sa od nás očakáva hlasovanie o takto závažnej situácii, tak naozaj by sme 

nejakým spôsobom sa mali k tejto téme vedieť vyjadriť na komisiách pred zastupiteľstvom. Čiže do 

budúcna by som poprosil nejakým spôsobom, upozorňujeme na to často, do komisií. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Ja by som mal faktickú poznámku, 

alebo faktickú reakciu, na predrečníka v kontexte tom, že ako spomínal, že bude dočasne pani nová 

riaditeľka, ak úspešne prejde našim dnešným výberom a keď ju schválime, bude schválená na rok. 

A predchádzajúca bola schválená tiež na rok a už nám vlastne utieklo pár mesiacov, či už skoro 

takmer polrok. Či ste nauvažovali nad skrátením nejakej takejto možnosti, ale to je len technický 

detail. Lebo v podstate, ak bude mať pani Ráczová naďalej ochotu pracovať pre múzeum, tak môže 

byť aj riadna. Teda by som sa chcel opýtať skôr úradu, že kedy uvažuje vypísať výberové konanie, 

aby sme vlastne už mali plnohodnotne túto funkciu obsadenú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Blaškovičová.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem veľmi pekne. Chcem popriať pani poverenej riaditeľke, 

aby sa jej v múzeu páčilo a darilo. A zároveň by som ju chcela pozvať, verím, že to tak môže byť a že 

to tak bude, aby sa stala členkou komisie kultúry, pretože to tak bolo v minulosti, že riaditelia boli 

členmi komisie kultúry, chodievali na zasadnutia. A možno by sme predišli veciam, o ktorých sa 

dozvedáme ex post, že keby chodievala na naše stretnutia, hovorila o svojich plánoch. Ale aj keby 

nám povedala, čo sa v tom múzeu deje, aká je tam situácia, aká je tam atmosféra a keby bol nejaký 

problém, tak si myslím, že my všetci by sme veľmi empaticky vedeli zareagovať a veľmi radi by sme 

pomohli, keď sa čokoľvek takého vyskytne. Takže bola by som rada, ak by to bolo možné. Nemusíme, 

myslím si že ju menovať za členku, ale aby sme to všetci zobrali na vedomie, že sa bude zúčastňovať 

našich komisií.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Reagujem na pani poslankyňu, 

ktorá síce už gratulovala, ale ešte nie je k čomu. Ale samozrejme, že tento výber určite zo strany 

úradu oceňujem. Alebo zo strany pána starostu, ktorý to má v kompetencii. Len v súvislosti s týmto 

mi nedá nespomenúť to, že nám bol mailom oznámený prvou vetou fakt, že doteraz poverená 
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riaditeľka si našla iné miesto, alebo že sa rozhodla spoluprácu ukončiť. Ale potom nejakým 

poslaneckým šetrením sme zistili, že nebolo, neviem, či to nazvať korektne, alebo jednané zo strany 

úradu, alebo boli tam nejaké problémy. A dokonca aj s ekonomickým oddelením a s financovaním 

tejto inštitúcie. A tomu by sme sa tiež mali vyvarovať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán zástupca Ďurica, nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Ja si myslím, že táto informácia zaskočila nás 

všetkých, keďže sme sa o nejakých veciach dozvedeli tak isto len z toho mailu. Len by som podotkol. 

Hneď prvá veta dôvodovej správy hovorí, že dňa 21.04. bola mestskej časti Košice-Staré Mesto 

doručená žiadosť Mgr. Zuzany Tegdovej o rozviazanie pracovného pomeru. Čiže to sú dva týždne 

dozadu. Takže, my sme mali tesne pred tým komisiu, mali sme dnes komisiu. Tak ide aj trošku o to, 

že naozaj nikto neveril tomu, že pani Ráczová vôbec prijme túto možnosť a že vôbec zoberie tento 

post. Nakoľko, keby ona povedala nie, tak momentálne nemáme žiadnu náhradu a bavíme sa otvorene 

a hľadáme možnosť. Čiže ja ďakujem jej v prvom rade, že sa podujala v takomto naozaj explozívne 

rýchlom čase zareagovať pozitívne na tú ponuku. A držím jej palce, aby mohla naplniť a ďalej 

rozvíjať vlastne umelecké ambície múzea. Veľmi budem rád, keď sa nám podarí možno ako takú 

prvú spoluprácu otvoriť expozíciu alebo výstavu prác, ktoré sme mali možnosť spoločne hodnotiť na 

základe výtvarnej súťaže, ktorá tu prebehla. Takže vy, pani Ráczová, ako detská ilustrátorka alebo 

ilustrátorka detských knižiek, myslím si, že to bude presne tá absolútne ideálna výstava aj pre vás na 

otvorenie prvej výstavy, keď už sa aj umožní verejnosti navštevovať vlastne múzeum. Čiže vám 

ďakujem. A tak isto tie veci, ktoré tu boli povedané. Boli nejaké disproporcie. Pani Tegdová vlastne 

bola ako bývalá ekonómka tohto múzea vlastne poverená hlavne nejako finančne zastrešiť chod 

múzea počas COVID-u. Čiže to, že nám dala takto na poslednú chvíľu vedieť, nás všetkých veľmi 

mrzí, ale je to jej rozhodnutie. Ja by som tak isto bol za to, aby do budúcna nebolo umožnené takto 

zo dňa na deň vyslovene dať výpoveď v takej veľkej inštitúcii. Aby trošku tam bol aspoň nejaký 

dobeh, aspoň nejaký mesiac alebo dva, lebo potom je to veľmi náročné udržať vôbec v chode 

múzeum. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Faktická poznámka: Reagujem na kolegu poslanca, zástupcu starostu, 

pána Ďuricu. Že sa sama rozhodla, je dosť diskutabilné v tejto pozícii povedať. Ale ide o to, že ak zo 

strany úradu jej boli, neviem, či vhodné slovo použijem, direktívne určované riešenia pracovno-

právnych vzťahov. A samozrejme sme si vypočuli len jednu stranu, kde bolo povedané, že nejaký 

osobný príplatok má zdvihnúť alebo obidvaja odísť. Samozrejme, že nevieme, čo sa tam udialo. A pre 

korektnosť práve to malo byť na komisii, alebo nejako inak prezentované. Tak nie celkom súhlasím 

s tým, že tak celkom dobrovoľne tú výpoveď dala, alebo to ukončenie pracovného pomeru.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Hanesz. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Ďakujem pekne za slovo. Ja budem veľmi stručný, lebo už predo mnou 

odznelo množstvo myšlienok, s ktorými sa viem stotožniť. Najmä veci, ktoré pán Ďurica povedal. 

Tak ako celkom súhlasím. Viem len toľko dodať, že je mi určite ľúto, že odchádza pani riaditeľka 

Tegdová. A zároveň ma aj teší, že prichádza nová riaditeľka, ktorá nie je len z ekonomického odboru. 

Čiže nie je to nejaká krízová manažérka, ale je to človek, ktorý sa venuje výtvarnému umeniu. 

A určite, vlastne jej život je naplnený touto oblasťou. Dúfam, že nebudem sa tu hrať na troch pátračov 

a riešiť čo sa udialo presne, lebo nemyslím si, že to je našou úlohou. Považoval by som to za celkom 

indiskrétnu záležitosť, ak by sme tu pátrali, že kto komu čo povedal, kto za čo môže. My musíme 

zobrať ten fakt, že došlo k tejto rýchlej výmene a hľaďme dopredu. A buďme radi, že za takú rýchlu 
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dobu sa podarilo nájsť kvalitného manažéra a kvalitnú výtvarníčku. A uvidíme, že či to dokáže skĺbiť 

aj s povinnosťami, ktoré určite ju čakajú ešte aj na škole. Ja pevne verím, že áno. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne, pán starosta. Áno, pán kolega 

Hanesz, nie sme my tu traja pátrači. A nie je to stále úlohou, aj keď môžem nesúhlasiť, že práve 

poslanec robí akýsi kontroling. Ale hlavne je aj našou úlohou a tých, ktorí dáme svoj vzácny hlas 

novému štatutárovi, aby sme ho aj chránili. Aby sme ho chránili v rozsahu tom, ak je zasahované do 

jeho kompetencií riadiacich. Je samozrejme chybou, možno odchádzajúcej riaditeľky, že našu pomoc 

nevyhľadala. Že z toho, že našu pomoc nevyhľadala, my úrad obviňovať nemôžeme. Čiže, keď sa 

vieme v tomto posunúť, je to tak z môjho pohľadu, ako som povedal. A riešenie je dobré na stole.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pán poslanec Havasi, nech sa páči. 

 

p. Havasi, poslanec MiZ: Ďakujem za slovo. Ja by som chcel len v krátkosti reagovať na pani 

Blaškovičovú, že samozrejme súhlasím s ňou, ale doposiaľ tiež, pokiaľ sme mali ešte aj plaváreň, aj 

Múzeum Vojtecha Löfflera, tí riaditelia síce neboli oficiálne členmi komisie, ale nie raz, nie dvakrát, 

boli pozvaní na zasadnutie komisie. A tiež verím, že to takto bude pokračovať, resp. že možno tá 

komunikácia bude ešte intenzívnejšia. Takže si myslím, že z tohto pohľadu, neviem či je potrebné 

teraz otvárať tie komisie, alebo môže to ostať na tej úrovni, aby boli v rámci tých prizvaných, teda do 

tých komisií. Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Konečný.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Chcel by som reagovať na pána kolegu Hanesza, ktorý vlastne 

len tak medzi rečou to spomenul, ale zaujala ma tá informácia. Tak vlastne by som sa opýtal pani 

Ráczovej, lebo spomenul to medzi rečou. Vy teda rátate, že ak by ste sa stali poverenou riaditeľkou 

Múzea Vojtecha Löfflera, že si teda nechávate oba úväzky, u nás v múzeu a zároveň ako pedagogička 

na škole?  

 

p. Ráczová, kandidátka na funkciu riaditeľky MVL: Zatiaľ to je v tej rovine, že hľadám riešenie. 

Nevedela som ako to dneska, samozrejme, dopadne. Školský rok postupne končíme. U nás na škole 

je to troška také, že ten jún je už o takých ročníkových projektoch, je to už voľnejšie. Už tam neučíme 

úplne podľa rozvrhu, ako ten rozvrh je nastavený. Takže ja by som to skúsila. Ja by som ešte do toho 

júna dobehla teda ten školský rok s tým, že ja mám niektoré dni, ktoré mám voľné. Keď budem vedieť 

naplno byť, to by som si vybrala dovolenky, keď naplno viem byť v galérii a riešiť, čo tam práve je 

potrebné riešiť. Svojho zamestnávateľa teda budem žiadať, aby mi to umožnil podľa legislatívy. 

Lebo, ak dobre viem, je tam taká možnosť, že súhlas vyžiadať, aby som mohla teda naraz pracovať 

tie dva mesiace, ktoré nám ešte chýbajú, mesiac a pol možno, do ukončenia školského roka. 

A následne by som chcela, potom je dovolenka. A následne by som si chcela nechať nejakých pár 

hodín, štyri možno tri hodiny, uvidím ako mi to vyjde časovo, ako to bude náročné, aby som nestratila 

aj kontakt. Lebo myslím, že škola umeleckého priemyslu je vynikajúci partner pre takúto galériu 

v rôznych možnostiach. Teraz nehovoríme len o možných lektoroch, o možných aktivitách, 

o možných návštevách, alebo o všetkom možnom. Takže je to v štádiu riešenia. Samozrejme záleží 

na tom, ako sa rozhodnete dnes.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou ešte pán poslanec Havasi. 
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p. Havasi, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne za slovo. Vlastne už pani Ráczová 

povedala. Ale chcel som reagovať na pána Konečného, že vlastne v tých umeleckých školách 

väčšinou učia, vlastne praktizujúci umelci. Pri veľa umeleckých odvetviach sa nedá študovať ani 

pedagogika daného umeleckého odvetvia. A ja si myslím tiež, žeby to nemal byť problém, že proste 

aj pedagogická činnosť. Aj vlastne oveľa väčšie inštitúcie riadia ľudia, ktoré popri tom robia aj 

pedagogickú činnosť. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto A. berie na vedomie skončenie pracovného pomeru Mgr. Zuzany Tegdovej, 

riaditeľky príspevkovej organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera, Alžbetina 20, Košice dňom 30. 

apríla 2021. Poprosím dať hlasovať. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte teraz. 

 

Hlasovanie č. 15:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže po B.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Vymenúva s účinnosťou od 7. mája 2021 

za riaditeľku príspevkovej organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera, Alžbetina 20, Košice Mgr. art. 

Noémi Ráczovú na dobu určitú  a to do vymenovania nového riaditeľa na základe výsledku 

výberového konania, najneskôr však do 6. mája 2022. V Košiciach dňa 6. mája 2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

  

Hlasovanie č. 16:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie sme prijali, bolo schválené a dovoľte, aby som vám takto 

za celý poslanecký zbor, aj v mojom mene, poblahoželal pani Noémi Ráczová a tešíme sa na 

spoluprácu. (pozn.: diskusia mimo záznam) Ďakujeme a prajeme ešte pekný deň. Môžeme 

pokračovať bodom č. 11. 

 

- - - 

 

Bod č. 11 

Návrh projektu II. ročníka „Najkrajší balkón a predzáhradka Starého Mesta“ 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Predkladateľ je pani poslankyňa Ľuba Blaškovičová. Nech sa páči, máte 

slovo. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem veľmi pekne. Tak ja si myslím, že minulý rok sme to 

skúšali ako pilot, ale do toho nám prišla pandémia, takže tých aktívnych záujemcov nebolo tak príliš 

veľa. Ale viem, že je to projekt, ktorý sa rozbiehal ešte pred EHMK 2013 v rámci mesta Košice, 

a možno ešte skôr, a mal pomerne veľký úspech a záujem a si myslím, že je to úžasná príležitosť pre 

naše väčšinou dámy, dôchodkyne, v Starom Meste, ktoré sa o tie predzáhradky starajú, aby 

odprezentovali svoju snahu a svoju prácu. A rovnako tie balkóny, predsa niektoré sú nádherné a stojí 

za to to spropagovať a poďakovať sa im, a pochváliť ich za ich prácu. Takže toto je jedna z takých 
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maličkostí, ktorá môže potešiť dušičku, aj oči naše.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak ďakujem veľmi pekne. V rámci diskusie, ak sa nikto už nehlási, 

uzatváram diskusiu a dávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje projekt II. ročníka „Najkrajší balkón a predzáhradka Starého Mesta“ v 

predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 17:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené, prijaté. Ďalším bodom dnešného rokovania je 

bod č. 12.  

 

- - - 

 

Bod č. 12 

Návrh projektu „Súťaž a prehliadka najkrajších psov Starého Mesta“ 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak isto by som dal slovo predkladateľovi, pánovi poslancovi Havasimu. 

Nech sa páči.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Vlastne myšlienka tejto súťaže, alebo tejto prehliadky, 

vznikla na pôde komisie kultúry. Vlastne to nie je takpovediac tá najužšia kultúra, ale tiež sa jedná 

o ten spoločenský život v meste, ktorý snažíme sa nakopnúť aj týmto spôsobom, že pandemické 

opatrenia pomaly nám dovoľujú nejak navrátiť život do mesta, do verejných priestorov. Tak chceli 

by sme aj týmto spôsobom  prispieť k opätovnému návratu do normálu. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto v rámci diskusie už nehlási, uzatváram diskusiu 

a nech sa páči návrhová komisia.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje projekt „Súťaž a prehliadka najkrajších psov Starého Mesta“ v 

predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 18:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším bodom je bod č. 13.  

 

- - - 

 

Bod č. 13 

Prehľad plánovaných kultúrnych a športových podujatí na rok 2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak isto by som dal slovo predkladateľovi. Nech sa páči pán poslanec.  
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p. Havasi, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Vlastne, tým pádom, že sme schválili v predošlých bodoch 

tie nové podujatia, tak sme to zhrnuli v tomto bode, kde proste, aby sme mali všetci poslanci prehľad 

o plánovaných akciách, ktoré plánujeme na tento rok, resp. už táto tabuľka tiež je z istých aspektov 

neaktuálna, lebo už tu figurujú aj také akcie, ktoré sa nám nepodarilo zorganizovať. Ale ja si myslím, 

že takto pôsobí to celkom prehľadne. Toľko som chcel.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu. Nech sa páči návrhová komisia.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie prehľad plánovaných, aj neuskutočnených, kultúrnych a 

športových podujatí na rok 2021 v  predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 19:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pokračujeme bodom č. 14. 

 

- - - 

 

Bod č. 14 

Ročná správa o prešetrovaných sťažnostiach a petíciách doručených mestskej časti Košice-

Staré Mesto v roku 2020 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu.  Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a slovo má 

návrhová komisia. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Ročnú správu o prešetrovaných sťažnostiach a petíciách 

doručených mestskej časti Košice-Staré Mesto v roku 2020, v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 20:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pokračujeme bodom č. 15. 

 

- - - 

 

Bod č. 15 

Informatívna správa o poskytnutých jednorazových dávkach sociálnej pomoci za rok 2020 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu.  Nech sa páči, pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Chcel by som ako predseda komisie prezentovať vlastne tieto 

čísla. Jedná sa z našej strany, ako už bolo vlastne aj na zasadnutí komisie povedané. Trošku nás 

prekvapil pokles sumy a sme očakávali práve vyšší záujem po posledných úpravách VZN, či už 

o sociálnej pomoci, alebo úpravách o stravovaní dôchodcov. Avšak asi pandemická situácia, ktorá tu 

je a rôzne ďalšie situácie, ktoré sama priniesla, nejak prinútili ľudí, aby možno hľadali pomoc aj inde. 

A plus, došlo aj k zmene dôchodkov, takže časť dôchodcov sa nám prešupla do inej kategórie, kde 
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teraz momentálne nemajú nárok na príspevok, avšak zdravotná komisia sa bude zaoberať na ďalšom 

jej zasadnutí práve riešením tohto problému. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu. Dávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Informatívnu správu o poskytnutých jednorazových dávkach 

sociálnej pomoci za rok 2020, v  predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 21:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pokračujeme bodom č. 16. 

 

- - - 

 

Bod č. 16 

Interpelácie a dopyty poslancov miestneho zastupiteľstva 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu, 

dávam slovo návrhovej komisii. Vlastne tam nie je nič. Takže môžeme pokračovať bodom č. 17.  

 

- - - 

 

BOD č. 17 

Rôzne 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V rámci bodu Rôzne, dovoľte, aby som vás informoval, že podľa § 13 ods. 

4 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vás informujem 

o zmene Organizačného poriadku Miestneho úradu mestskej časti Košice-Staré Mesto. K zmene 

došlo s účinnosťou od 1.4.2021 z dôvodu potreby zefektívnenia plnenia úloh Miestneho úradu 

mestskej časti Košice-Staré Mesto. Došlo k vytvoreniu referátu komunikácie a PR a vytvoreniu 

oddelenia rozvoja v členení na referát životného prostredia a správy majetku a referát stavebných 

a investičných činností. Organizačný poriadok je zverejnený na webovej stránke. Nech sa páči, 

pokračujeme v diskusii. Ak sa nikto nehlási, uzatváram bod Rôzne. Ďalším bodom je 17.1.  

 

- - - 

 

Bod 17.1 

Konanie vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči p. Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Nakoľko pokladám tento bod za internú záležitosť poslaneckého 

zboru, ja by som poprosila o vylúčenie verejnosti a vypnutie záznamu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže poprosíme vypnutie záznamu. Verejnosť, poprosím verejnosť, čiže 

zostanú vlastne len poslanci. 
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p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Takže návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto podľa čl. 9 ods. 1 

písm. b) a čl. 9 ods. 2 písm. b) a nasledujúcich ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon č. 

357/2004 Z. z.“) A. berie na vedomie podnet poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto Michala Djordjeviča na začatie konanie vo veci ochrany verejného záujmu a 

zamedzenia rozporu záujmov voči starostovi mestskej časti Košice-Staré Mesto Ing. Igorovi 

Petrovčikovi pre podozrenie z porušenia čl. 5 ods. 2 a čl. 7 ods. 1 písm. b) zákona č. 357/2004 Z. z. 

Podľa čl. 5 ods. 2 zákona č. 357/2004 Z. z. verejný funkcionár nesmie podnikať; to sa nevzťahuje na 

výkon povolania, ktoré môže vykonávať len fyzická osoba za zákonom ustanovených podmienok. 

Podľa čl. 7 ods. 1 písm. b) zákona č. 357/2004 Z. z. verejný funkcionár je povinný do 30 dní odo dňa, 

keď sa ujal výkonu verejnej funkcie, a počas jej výkonu do 30. apríla každého kalendárneho roka 

podať písomné oznámenie za predchádzajúci kalendárny rok, v ktorom uvedie, aké zamestnanie 

vykonáva v pracovnom pomere, obdobnom pracovnom vzťahu alebo štátnozamestnaneckom pomere 

a akú podnikateľskú činnosť vykonáva popri výkone funkcie verejného funkcionára. To bolo za A, 

čiže per partes hlasujeme. Toto je článok, kde berieme na vedomie podnet poslanca. Prosím hlasujte. 

 

 Hlasovanie č. 23: za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: ZA 10, bod A sme schválili. Po B. Miestne zastupiteľstvo mestskej 

časti Košice-Staré Mesto začína dňom 06.05.2021 konanie vo veci ochrany verejného záujmu a 

zamedzenia rozporu záujmov z dôvodu podozrenia z porušenia čl. 5 ods. 2 a čl. 7 ods. 1 písm. b) 

zákona č. 357/2004 Z. z. tým spôsobom, že: a) ako verejný funkcionár, ktorý vykonával funkciu, 

zamestnanie alebo činnosť podľa čl. 5 ods. 1 až 3 zákona č. 357/2004 Z. z. v čase ustanovenia do 

funkcie neukončil do 30 dní od ustanovenia do verejnej funkcie takú funkciu, zamestnanie alebo 

činnosť a v rovnakom čase nevykonal zákonom ustanovený právny úkon smerujúci k jej skončeniu, 

b) v písomných oznámeniach podľa čl. 7 ods. 1 písm. b) zákona č. 357/2004 Z. z., ktoré podal v 

rokoch 2019 a 2020, neuviedol, že do 17.11.2019 vykonával podnikateľskú činnosť na základe 

živnostenského oprávnenia (IČO: 33594872). To znamená, to je bod B, že začíname konanie vo veci 

ochrany verejného záujmu. Prosím, kto je ZA?  

 

Hlasovanie č. 24: za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 2, nehlasovalo: 4 

 

Blaškovičová, poslankyňa MiZ: ZA boli 6, zdržali sa 2. Znamená, že bod B, že začíname konanie, 

sme schválili. (pozn.: diskusia mimo záznam) Ako sa to počíta? Prítomní? (pozn.: diskusia mimo 

záznam) 50 na 50. (pozn.: diskusia mimo záznam) Máme tu zákon? Máme zákon. Ja vám to prečítam. 

(pozn.: diskusia mimo záznam) Ale právnik sa toho ujme. Prečítam vám zbierku zákonov, zákon 

357/2004. (pozn.: diskusia mimo záznam) Ak sa konanie začína na podnet, dňom začatia konania je 

deň doručenia podnetu orgánu príslušného podľa odseku 1. Ak sa konanie začína z vlastnej iniciatívy 

orgánu príslušného podľa odseku 1, konanie je začaté dňom, keď orgán podľa odseku 1 urobil prvý 

úkon voči verejnému funkcionárovi, proti ktorému sa vedie konanie. To znamená, my sme dostali 

podnet, naša komisia, a dňom začatia konania je deň doručenia podnetu orgánu príslušného podľa 

odseku 1. Takže asi musíme... (pozn.: diskusia mimo záznam) Je nás 11. Prosím vás, prepočítajte 

percentá. To znamená, že keď nás je 11, tak prešiel tento bod. Je nám to jasné, hej? Je nás 11 

prítomných, (pozn.: diskusia mimo záznam), nie 12. A 50 % bolo napočítaných z 12, a je nás tu iba 

11. Takže musí to byť viac ako 50 %. (pozn.: diskusia mimo záznam) Nie opakovať. Nebudeme 

opakovať, ale vieme, že nás je prítomných 11. Prosím to dať do zápisnice. Je nás prítomných 11, 6 

hlasovali ZA, to znamená, je to nadpolovičná väčšina. A k bodu C je pozmeňujúci návrh. Pardón. 

Aha. Bod C. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto poveruje Mgr. art. Ľubicu 

Blaškovičovú, predsedníčku Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
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funkcionárov vyzvať Ing. Igora Petrovčika, aby sa vyjadril k podnetu na začatie konania v termíne 

do 10.06.2021. Je to viac ako mesiac a je to 14 dní pred ďalším zastupiteľstvom, kde by sme mali 

mať už nejaký výstup od právnika. Takže prosím hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 25: za: 10, proti: 0, zdržalo sa:0, nehlasovalo: 1 

 

p. Blaškovičová: To je zo zákona. Dátum bol 10.06. Bod D, tu je pozmeňovací návrh poslanca 

Djordjeviča. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto splnomocňuje starostu 

mestskej časti Košice-Staré Mesto na uzatvorenie zmluvy o poskytnutí právnych služieb 

s poskytovateľom, ktorého vyberie Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov v súlade s príslušnými právnymi predpismi za účelom právneho rozboru veci 

– posúdenia konfliktu záujmov starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto. Kto je za takýto 

pozmeňovák? Prosím, hlasujte. Bez konkrétneho mena tu treba vybrať právnika.  

 

Hlasovanie č. 26: za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 3, nehlasovalo: 1 

 

p. Blaškovičová: Ďakujem pekne. Tak tento bod sme zatiaľ skončili.  

 

 

BOD č. 18 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak ďakujem veľmi pekne a oficiálne dovoľte, aby som ukončil dnešné 

rokovanie XV. miestneho zastupiteľstva. Vidíme sa na ústavnom súde.  

   

 

V Košiciach 18.05.2021 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mária Vidová  

 

 

Overovatelia zápisnice:  Andrej Ďurica    Podpísal dňa: 25.05.2021 

 

    Mgr. Martin Konečný, PhD.  Podpísal dňa: 28.05.2021 

 

 

 

Podpísal: 28.05.2021       Podpísal dňa: 31.05.2021 

PhDr. Matúš Háber       Ing. Igor Petrovčik 

prednosta Miestneho úradu      starosta mestskej časti  

mestskej časti Košice-Staré Mesto     Košice-Staré Mesto 

 

 


